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Mikail UTLU
Yönetim Kurulu Başkanı

 Kahramanmaraş Sanayici ve İş İnsanları 
Derneği, 1998 yılı Şubat ayında Kahramanmaraş'ta 
üyeleri arasında iletişim ağını geliştirerek kentsel 
lobi oluşturmak, kent ekonomisine yön vermek, 
üyelerine organizasyonel projeler hazırlayarak 
ekonomik ve sosyal gelişimi daha yükseklere 
taşımak amacıyla kurulmuştur.
 KASİAD'ın vizyonu ise; yakın gelecek için 
ülkemizin hedefi “En Büyük İlk On Ekonomi” 
i ç e r i s i n e  g i r m e k  o l d u ğ u  g i b i ;  b i z i m d e 
Kahramanmaraş olarak hedefimiz, ekonomik yönden 
ve gelişmişlik yönünden “İlk On İl İçerisine 
Girmektir.” 
 Rekabet ortamının her geçen gün daha da 
hızlandığı, ticaret savaşlarının ön plana çıktığı 
günümüz dünyasında yaşayabilmek ve onlarla 
mücadele edebilmek için hepimizin çok, ama çok 
çalışmaya ihtiyacımız var. Hayatımızın imzası, en 
büyük eserimiz, yaşadığımız çalıştığımız ve ait 
olduğumuz bu şehri yüceltmektir. Bunun tek yolu da 
inançla el ele vererek çalışmaktır.
 Sosyal kalkınma ve kentimizin yaşam 
kalitesinin yükseltilmesi hepimiz için en önemli 
unsur olmuştur. Daha kaliteli ekonomi, daha kaliteli 
üretim, daha kaliteli şehir için, temel faktör daha 
kaliteli yaşam ve insani değerlerdir. Bu amaçla 
Kahramanmaraş; ekonomik gelişmişliğini sosyal 
kalkınma ile pekiştirerek birbirine inanmış ve sıkı 
sıkıya bağlı araştırmacı ve yenilikçi ruha sahip 
mutlu insanların yaşadığı bir kent olmalıdır.
Bu vizyona ulaşmak amacıyla 2021 Mart ayında yeni 
göreve gelen yönetim ile farklı bir organizasyon 
yapısı ile çok daha etkin bir şekilde çalışmalara 
devam edeceğiz. STK'lar için en önemli kavram 
“Sürdürülebilirlik” ve “Etkin Katılım” olarak 
ortaya çıkmaktadır. Biz de önümüzdeki dönemde bu 
kavramlar etrafında düşünerek daha etkin bir yapı ile 
çalışma grupları kurarak hareket etmeye karar 
verdik. Şu aşamada, yönetim kurulu üyelerimizin 
başkanlık edeceği bu yapılanmada hem üyeleri hem 
de gençleri işin içine aktif dahil edecek bir yapı 
kurulmaktadır.
Dijital Dönüşüm Çalışma Grubu; bu başlık altında 
farkındalık etkinlikleri düzenleyecektir. E-Ticaret 
konusunda eğitimler yapılacaktır. İlimizdeki yazılım 
firmaları ve Teknokent ile daha etkin iletişime 
geçilecektir. Yazılım firmalarından üye sayımız 
artırılacaktır. Ve özellikle bu konu başlığında lise ve 

lisans seviyesinde staj ve etkinlikler ile ekosistem 
güçlendirilecektir.
Girişimcil ik Çalışma Grubu;  i l  genel inde 
Girişimcilik Ekosistemi'nin güçlendirilmesi için 
girişimcilik yarışmaları, kuluçka kurulumu ve 
geliştirilmesi konusunda çalışmalar yapacaktır. 
“Melek Yatırımcılık” kavramı ile ilgili farkındalık 
artırıcı çalışmalar yapılarak “Melek Yatırım Ağları” 
ile iletişime geçilerek ortak etkinlikler yapılacaktır. 
Ayrıca “Ar-Ge Ekosistemi” ile “Girişimcilik” 
kavramı üzerinde durulacaktır. “Kurum İçi 
Girişimcilik” kavramı üzerinde de çalışmalar 
yapılacaktır.
Sürdürülebilirlik Çalışma Grubu; temelde “Yeşil 
Mutabakat”ı baz alarak Çevre ve Enerji bazlı 
farkındalık artırıcı çalışmalar yapılacaktır. Bu konu 
ile ilgili bütün kamu ve müşteri grupları ile ortak 
etkinlikler yapılacaktır. Bu başlığı hedef alan Ar-Ge 
çalışmalarına öncelik verilmesini sağlayacaktır. 
Üye İlişkileri Çalışma Grubu, temelde üye sayısının 
artırılması ve mevcut üyeler ile derneğin arasındaki 
bağın sürekli dinç durması için çalışmalar yapacaktır. 
Yeni üyelerin dernekte aktif görev alması için ilgili 
görüşmeleri organize edecektir. Ayrıca diğer 
kurumlarla yapılacak ikili görüşmeler, işbirliği 
çalışmaları gibi konularda çalışacaktır.
Sosyal ve Bölgesel Kalkınma Çalışma Grubu; 
özellikle üniversiteler ile insan kaynağı geliştirme 
konusunda çalışmalar yapacaktır. Cinsiyet eşitliği ve 
istihdamda kadın sayısının artırılması ana 
konulardan olacaktır. Kültür ve sanat etkinlikleri 
organize edilecektir. Turizm, Sağlık, Ulaştırma ve 
Lojistik özel olarak bu dönem ilgileneceğimiz 
başlıklarıdr.
Ekonomi ve Finans Çalışma Grubu; yatırım 
kredileri,  KOBİ'lerin kurumsal altyapısının 
güçlendirilmesi, ihracat imkanları, ortak yatırım 
imkanları ve kültürünün geliştirimesi, Ar-Ge, 
tasarım ve FSMH konuları, Yatırım Teşvikleri ve 
şehirde bulunan lokomotif sektörlerle ilgili alt 
çalışma gruplarının kurulması konularında 
çalışacaklardır.
Bir de Genç KASİAD'ımız var. Aslında kendini ispat 
eden bir yapımız. Özellikle aile şirketleri konularında 
çalışmalar yapıyorlar. Ancak sadece bu konu değil, 
biraz serbest çalışıyorlar. Genç KASİAD aslında bizim 
geleceğimiz. Geleceğin hem KASİAD hem de şirket 
yöneticilerinin geliştirildiği bir yapı.
Kendi organizasyonlarını kurarak daha aktif bir yapı 
şeklinde çalışacak gruplar ile etkinliği artan bir 
KASİAD görülecektir. Bu çalışmalar yapılırken de 
şehirde var olan bütün yapılar ile koordineli bir 
işbirliği içerisinde çalışılacaktır. 
Bunu yaparken KASİAD olarak üstümüze düşeni 
değil, fazlasını yapmak için çalışacağız. Küsmeden 
ve küstürmeden... 
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 Kahramanmaraş Sanayici ve İşadamları Derneği (KASİAD) 13.Olağan Genel Kurul 
toplantısı 26 Mart 2021 Cuma günü kendi hizmet binasında yapıldı.
 Genel Sekreter Ahmet GÖRGÜLÜ tarafından açılışı yapılan toplantının divan 
başkanlığına Mehmet Hanefi ÖKSÜZ, yazman üyeliklerine ise Ahmet Duran BALSUYU ile 
Medine TANIŞ getirildiler.
 Yönetim ve Denetim kurullarının ibra edilmesinden sonra seçimlere geçildi. Seçim 
sonucunda aşağıda isimleri yazılı üyeler dernek kurullarında göreve seçildiler.

e-bülten

13.OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTISI YAPILDI
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YÖNETİM KURULU ÜYELİĞİNE SEÇİLENLER

DANIŞMA KURULU ÜYELİĞİNE SEÇİLENLER

1- Mikail UTLU      

2- Hikmet GÜMÜŞER

3- İsmail NOHUTLU

4- Sefa ÖNGEL

5- Burak Orhan ARİFİOĞLU

6- Mehmet Koray KANBUR

7- İsmail KURTUL

8- Medine TANIŞ

9- Merve ÇELEBİ

10- Ertuğrul KAZANCI

11- Halil KAÇMAZ

 

1- Mehmet Fethi ARİFİOĞLU    

2- Ashabil TANRIVERDİ

3- Alişan ARIKAN

4- Atila KANBUR

5- Mahmut ARIKAN
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1- Mehmet Hanefi KÜÇÜK

2- Salim ZABUN

3- Sıddık CİĞER

1- Sami KERVANCIOĞLU    

2- Ali Ayhan DEMİR

3- Mehmet Kubilay DOĞAN

 

1- İsmail DİNÇER      

2- Oğuzhan GÜMÜŞER

3- Çağatay EMİRMAHMUTOĞLU

4- Osman ARIKAN

5- Mehmet Fatih DERTLİ

6- Emre SEZAL

7- Aykut BALCIOĞLU

8- Abdullah DEMİR

9- Ruşen TOPÇUOĞLU

10- Elvin ŞENEL

11- Hatice Zeynep EMİRMAHMUTOĞLU

12- Aziz Turhan NOHUTLU

13- Musa DOKUMACI

DENETLEME KURULU ÜYELİĞİNE SEÇİLENLER

DİSİPLİN KURULU ÜYELİĞİNE SEÇİLENLER

GENÇ KASİAD KURULU ÜYELİĞİNE SEÇİLENLER
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 Gündemin  11.maddes inde ; 
“Kahramanmaraş Sanayici ve İşadamları 
Derneği” olan ismin, toplumsal ve 
kurumsal cinsiyet eşitliğini sağlamak 
amacı ile “Kahramanmaraş Sanayici ve 
İ ş insanlar ı  Derneği” Kısa o larak 
“KASİAD” dır, şeklinde değiştirilmesi 
oybirliği kabul edilmiştir.
 G ü n d e m i n  1 1 . m a d d e s i n i n 
görüşü lmesinden sonra söz a lan 
yönetim kurulu başkanı Ali 
ARPASATAN; “Saygıdeğer Divan, 
KASİAD’ımızın Kıymetli Başkanları, 
Değerli üyeler, Sözlerime bu kıymetli 
cemiyetin bir parçası olmaktan 
onur duyduğumu belirterek 
başlamak istiyorum. Bugün, 
emanetinizi kardeşim Mikail 
Utlu’ ya teslim ediyorum. Hayırlı 
olması temennisi ile kendisine ve 
yönetimine başarılar dilerim.
 Kıymetli Üyeler,
 B i r l i k  ve  be rabe r l i k 
şehrimiz için çok önemli bir olgu.
 Geçtiğimiz dönemlerde 
KASİAD olarak kentimizde birlik 
ve beraberlik için özel bir gayret 
sarf ettik.
 Ancak gelinen noktanın yetersiz 
olduğunu itiraf etmek istiyorum.
 Bu kültürün sadece KASİAD’ın 
değil, bu şehre bağlı tüm kurumların 
önceliği olması gerektiğini düşünüyorum.
 Hepimiz biliyoruz ki kentimiz 
zaman zaman birlikte hareket etme 
konusunda zaafiyetler yaşamaktadır.
 Nitekim bu durum, güçlü bir kent 
lobisi oluşturmamıza engel olmaktadır.
 Bürokrasi ve siyaset ile üst düzey 

iletişim kurmak, biz iş insanları için yeni 
işletmeler kurmak kadar önemlidir.
 Birçoğu KASİAD çatısı altında 
tanışan gençlerimize, bu konuda 
seslenmek istiyorum;
 Sizler, bunu yapabilecek kabiliyete 
ve donanıma sahipsiniz. Başarı l ı 
olacağınıza inancım tamdır.
Kıymetli üyeler;
 Daron Acemoğlu der ki; Geliri belli 
bir seviyeye yükseltmeden, kitlelerin 
zihinlerini Irk ve inanç odaklı siyasetten 
bağımsızlaştırmak mümkün görünmüyor.
 Gelirimiz düşük olmalı ki sürekli ırk 

ve inanç odaklı siyaset konuşuyoruz.
 Aslında üretimi de dolayısı ile geliri 
de arttıracak olan sizlersiniz.
 Ülkemizi ,  bu s ığ s iyase t ten 
kurtaracak olan yine sizlersiniz. 
 Bunun bilincinde olan bizler, 
yatırımlarımızı arttırmak istiyoruz fakat 
bazı zorluklarla da karşı karşıyayız.
 Son yıllarda yaşadığımız finansal 
istikrarsızlık, uzun vadeli finansman 
şansımızı elimizden almıştır.

Toplumsal Ve Kurumsal Cinsiyet Eşitliğini Sağlamak Amacı İleisim Değişikliği
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 Kurlar ve faizin birlikte yükselmesi, 
merkez bankamızın bağımsız l ığını 
yitirmesinin acı bir sonucudur.
 Hukuk davalarının ortalama yedi yıl 
sürmesi ve nitelikli işgücü eksikliği 
motivasyonumuzu bozmaktadır.
 Tüm bun la r ın  sonucu  o la rak 
yatırımlarımız azalmış, işsizlik artmıştır.
 Dilerim, bizi yönetenler bu yapısal 
sorunlarımızı dikkate alır, eğitim, ekonomi 
ve hukuk konularında  gerekli adımları 
atarlar.
 Sözlerimin sonunda,
 B e n i  k a r a r l a r ı m d a  y a l n ı z 
bırakmayan, hep desteğini hissettiğim 
başta yönetim kurullarıma,
 Tecrübesini benden esirgemeyen, 
genel sekreterim Ahmet Görgülü’ye,
 Her zaman güç aldığım danışma 
kuruluma, Denetleme kuruluma ve Disiplin 
kurulama çok teşekkür ederim.
 Tüm kuruma enerji veren Genç 
Kasiad kurulumuza ve değerli başkanına 
katkılarından dolayı ayrıca teşekkür 
ederim. 
 Yaptığımız faaliyetleri kamuoyuna 
d u y u r a n  y e r e l  v e  u l u s a l  b a s ı n 
mensuplarımıza teşekkürü bir borç 
biliyorum.
Görev sürem boyunca bilerek kimseyi 
kırmadım, bilmeden kırdıysam da affımı 
dilerim. Fiziki olarak ayrılsam da kalbim 
daima KASİAD’la birlikte atacaktır.
 Genel kurulumuza katılımınızdan 
dolayı, şahsım ve yönetim kurulum adına 
teşekkür eder, Saygılar sunarım.” dedi.
 Yeni seçilen yönetim kurulu 
adına konuşan Mikail UTLU;
 “Sayın Divan, KASİAD Üyeleri, Yol 
Arkadaşlarım, Değerli Basın Mensupları,

İki dönem onurla, şerefle yürütmüş olduğum, 
icra etmekten son derece keyif aldığım 
Yönetim Kurulu üyeliği görevime, sizlerin 
teveccühleriyle, Yönetim Kurulu Başkanlığı 
ile devam ediyor olacağım.
 Geçmiş  dönemlere  şöy le  b i r 
baktığımda, KASİAD olarak birçok alanda 
şehrimizin gelişimine önemli ölçüde katkıda 
bulunduğumuzu, gönül rahatlığı ile ifade 
edebilirim.Ancak şehrimiz için gidecek 
daha çok yolumuzun olduğunu ve iyinin her 
zaman daha iyisinin olabileceğinin de 
farkındayım.
 Değerli Arkadaşlarım,
 Hepimizin malumu ve günceli olduğu 
üzere, global anlamda etkisini gösteren 
pandemi koşulları ve bu koşulların getirmiş 
olduğu, iş ve sosyal alanda kalıtsal 
değişiklikler, halihazırda var olan dinamik 
koşulları geri dönüşsüz bir şekilde evirmiştir.
 Değişimin hızı geometrik olarak 
artmış, Oyunun kuralları değil oyunun 
kendisi değişmiş, değişimi yönetmek her 
zamankinden daha zorlu ve kaçınılmaz 
hale gelmiştir.
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 Tam da  bu  nok tada  u l u s l a r 
düzeyinde kartların yeniden dağıtıldığı, 
güç dengelerinin yeniden belirlendiği, 
tehditlerle beraber ciddi fırsatlarında 
bulunduğunu görmekteyim.
 Bah se t t i ğ im  f ı r s a t l a r dan  en 
belirginleri:Tüm sektörlerde, ülkelerin kendi 
kendine yeterlilik kavramını sağlayacak 
şeki lde sanayi leşme poli t ikalarının 
belirlenmesi Tedarik zincirlerinin yeniden 
tasarlandığı ve lojistik hatlarının yeniden 
çizildiği bu süreçte yolların kesişim ülkesi 
Türkiye’nin bölgesel bir üretim ve bağlı 
olarak ihracat üssü olma potansiyeli 
bulunmasıdır
 Ülkemiz için öngördüğüm fırsatların 
realize olması ancak şehirler bazında 
doğru pol i t ikalar üret i lmesi ve bu 
politikaların yerli - milli kurum ve KASİAD 
gibi güçlü, inançlı, değerlerine bağlı, 
öz ve r i l i  v e  gay r e t l i  s i v i l  t op l um 
ku ru l u ş l a r ı n ı n  va r l ı ğ ı y la  mümkün 
olabilecektir.
 Özetle; şehir olarak ve ülke olarak, 
yeni konumumuzu kendimizin belirleyeceği 
bilinci ile hareket ettiğimizde ve yeterli 
çabayı gösterdiğimizde önümüzde 
herhangi bir engel bulunmamaktadır..
 Bu anlamda;
 KASİAD olarak siz değerli çalışma 
arkadaşlarım adına şu sözleri vermek 
istiyorum: Milli ve manevi değerlerimizden 
ve  e t i k  i l ke le r im izden  as la  tav iz 
vermeyeceğiz.
 Memleket imizin ve ü lkemizin 
menfaatleri için üzerimize düşen görevi 
titizlikle yerine getireceğiz. Değişime 
liderlik etme ana misyonumuz olacaktır.
 Sözlerime burada son verirken; 
Genel kurulumuza katılımınızdan ve başta 
şahsım ve yönetim kurulumuza göstermiş 

olduğunuz teveccühten dolayı teşekkür 
etmek istiyorum. Ayrıca,  dört dönemdir 
bayrağı hakkıyla taşıyan Sevgili Dostum 
Sayın Ali Arpasatan’a ve geçtiğimiz dönem 
benimde içinde bulunduğum YönetimKurulu 
üyelerimize, daha önce yönetimlerde 
gö re va lm ı ş  değe r l i  büyük l e r ime , 
ka tk ı la r ından do lay ı  şük ran lar ımı 
sunuyorum. Yeni dönemde benimle birlikte 
görev alacak arkadaşlarıma, genç KASİAD 
üyelerimize başarı dileklerimi iletiyor ve 
saygılarımı sunuyorum.” dedi.
 D i l e k  v e  t e m e n n i l e r 
bölümünde Genç KASİAD Kurulu 
adına söz alan Burak Orhan 
ARİFİOĞLU; “Saygıdeğer misafirler, 
hepiniz hoş geldiniz

 Tam iki yıl önceki genel kurulumuzda 
Genç Kasiad resmi statü kazandı. Aradan 
iki yıl geçtiğine inanmak zor ama zaman 
genç olanları çok kısa sürede tecrübeli 
yapacak kadar hızlı akıyor. Bu dönemde 
şirketlerde nesil sürdürülebilirliği, ekonomi, 
insan kaynakları, çevre ve sağlık gibi 
alanlarda faaliyetler yaptık.
 Alanında uzman ve televizyon 
ekranlarında görmeye alışık olduğumuz 
insanlardan faydalanma şansı elde ettik.
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 Maalesef pandemi şartları sebebiyle 
özellikle son bir yıl kurumsallaşmaya dair 
yapmak istediğimiz çok kapsamlı birkaç 
etkinliği düzenleme şansımız olmadı. 
 Yine de yaptığımız etkinliklerde 
konuşulan konular hakkında şirketlerimizin 
aks i yon  a ld ığ ın ı  ve  ha t ta  b izza t 
programlarımıza gelen danışmanlarla 
çalıştığını görmek beni çok mutlu etti.
 Artık bugün istisna olmuş tıklım tıklım 
salonlarda yaptığımız etkinliklerdeki 
kalabalıkların sadece nicelik olarak değil 
nitelik olarak da dolmuş olduğunu 
görmekten çok mutluyum.
 Pandemi sürecinde eve tıkılmışken iş 
hayatına dair insanların tecrübelerini 
paylaştığı hatıraları okumaya özen 
gösterdim. Bunlardan en etkilendiğim ise 
Garanti Bankası’nın efsane CEO’su Akın 
Öngör’ün “Benden Sonra Devam” 
kitabıydı.
 Bu kitapta Akın Öngör insanın doğru 
zamanda görevi bırakabilmesinin ne kadar 
önemli olduğunu ve kurumlarda zihniyet 
yenilenmesi adına başkanların görevi 
devretmesinin ne kadar önemli olduğunu 
anlatıyor.
 Genç Kasiad 2018 yılının Mart 
ayında resmi olmadan faaliyetlerine 
başladı ve bugün 3. Yılını dolduruyor. Ben 
de okuduklarımdan çıkarttığım 
ders sonucunda, Genç Kasiad 
başkanlığını artık devretmem 
gerektiğine kanaat getirdim.
 Özellikle yeni kurulmuş 
bir kurum için 5 yıl aynı insanın 
başkanlık yapmasını doğru 
bulmuyorum. Karşınızda son 
kez Genç Kasiad başkanı 
olarak bulunuyorum.
 Genç Kasiad’ın kurucu 

başkanı olmak benim ömrüm boyunca 
gurur duyacağım bir şey olacak. Bu yüzden 
beni buna laik gördüğü için Danışma 
Kurulumuz’a teşekkür ederim. 
Ayrıca başta bize bu süreçte abilik ettiği 
için Hikmet Gümüşer olmak üzere teker 
teker yönetimdeki her arkadaşımıza,Genel 
Sekreterimiz Ahmet Görgülü’ye teşekkür 
ederim. 
 Bir kusurum olduysa affola. Yeni 
başkanımız’ın İsmail Dinçer olduğunu 
s i z l e re  duyu rmak tan  da  mu t l u l uk 
duyuyorum. İsmail’in bu görevi layıkıyla 
yerine getireceğini biliyorum. Yeni Genç 
Kasiad yönetimine ve başkanına başarılar 
diliyorum. En büyük teşekkürü ise sona 
sakladım ve o teşekkürün sahibi bugün 
görevi bırakan sayın Ali Arpasatan. Tarih 
zamanı geldiğinde görevi bırakabilen 
liderleri hep iyi yazmıştır.
 Ali Ağabey ise görevde devam etse 
kimsenin itiraz etmeyeceği bir figür olarak 
görevi devrediyor.
 Ben yeni başkanımız Mikail Bey’in 
çok başarılı olacağını biliyor ve kendisini 
şimdiden tebrik ediyorum. Biz gençlere tüm 
fırsatları veren Sayın Ali Arpasatan'a çok 
teşekkür etmek istiyorum.”  dedi.

Yeni seçilen Genç KASİAD kurulu adına 
konuşan İsmail DİNÇER ise;

“Saygıdeğer KASİAD üyeleri, 
öncelikle bizleri bu göreve layık 
gören siz değerli genel kurul 
üyelerimize ve başkanımız 
Sayın Mikail Utlu Bey’e teşekkür 
ede r im .  Genç  Kas iad ’ ı n 
kuruluşunda çok büyük emekleri 
olan ve kurucu başkanı olma 
onurunu taş ıyan k ıymet l i 
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başkanım Orhan Arifioğlu’na da özellikle teşekkür etmeyi kendim ve yeni oluşan kurulumuz 
adına bir borç biliyorum. Geçtiğimiz dönemde Orhan Bey liderliğinde aile şirketlerinde 
sürdürülebilirlik ve kuşak geçişini kendimize ana tema seçerek birbirinden güzel projelere 
imza atmayı başardık. Yeni dönemde ilk amacımız önceki dönemde karara bağlanan fakat 
ülkemizde ve dünyada yaşanan covid-19 salgını yüzünden ertelemek zorunda kaldığımız 
projeleri hayata geçirmektir.

 Bunlara ilave olarak Genç Kasiad kurulu üyesi arkadaşlarımla birlikte  yeni dönemdeki 
başlıca hedeflerimiz şehrimizin sosyal ve kültürel hayatına elimizden geldiğince katkı 
sağlamak, aile şirketleriyle ilgili projelere devam ederken start up dünyası ve nitelikli 
yatırımcılık hakkında farkındalık yaratmak ve küresel iklim sorunlarına dikkat çekmektir. 
Umarım bizden öncekilerin yaptığı gibi bizden sonra gelecek arkadaşlarımıza iş dünyamıza 
ve kentimize daha faydalı bir kasiad bırakmayı başarırız.” dedi.
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Divan başkanı Mehmet Hanefi ÖKSÜZ ise yaptığı konuşmada;

 “Değerli arkadaşlarım, KASİAD Kahramanmaraş’taki iş dünyasını temsil eden en güçlü 
ve en önemli sivil toplum örgütüdür. Derneğimiz 24 yaşına yaklaşmıştır. Bu dönem zarfında şu 
anda benimle beraber bu divan kurulunda görev almış olan çok değerli arkadaşım; Ahmet 
Duran BALSUYU,  Abdulkadir KURTUL, Ahmet Kamil ŞİRİKÇİ bu derneğin başkanlık görevini 
başarı ile sürdürmüşlerdir. Sekiz yıldan beri de Ali ARPASATAN kardeşimiz başkanlık 
görevini başarılı bir şekilde yerine getirmiştir. Ticaret ve Sanayi Odasında birlikte çalıştığımız 
Mikail UTLU kardeşimizin de aynı başarıyı göstereceğinden kuşkum yoktur.  Bugüne kadar 
olduğu gibi bundan sonrada gençlerimizin bu camiaya kazandırılarak onların enerjisinden 
istifade etmek en önemli amacımız olmalıdır. Bugün görevi tamamlamış olan Ali ARPASATAN 
başkanında üzerinde durarak vurguladığı birliktelik konusundaki düşüncesine aynen 
katılıyorum. Birliktelik kültürünün temelinde iyi niyet yatmaktadır. Birlik ve değişim bu kültürün 
oluşmasında etkilidir. Şehrimiz sanayisinin büyüme ve gelişmesi için birlik kültürüne 
ihtiyacımız vardır. Tek başımıza değil, birlikte büyümek için istişare ederek, uyum içinde 
çalışmak sureti ile daha yüksek yerlere gelebilecek örnek ve öncü bir sanayi çatısı 
oluşturabiliriz.” dedi.
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Val�m�z Sn. Ömer 
Faruk COŞKUN’a Z�yaret

 Yönetim kurulu başkanımız Mikail UTLU 
başkanlığında, başkan yardımcımız Burak 
Orhan ARİFİOĞLU, yönetim kurulu üyelerimiz;  
Merve  ÇELEB İ ,  Se fa  ÖNGEL,  İ smai l 
NOHUTLU, İsmail KURTUL, Halil KAÇMAZ ile 
Genç KASİAD kurulu başkanı İsmail DİNÇER 
den oluşan heyet Valimiz Sn. Ömer Faruk 
COŞKUN’u makamında ziyaret ederek 
şehrimiz sanayisinin ve iş dünyasının çeşitli 

sorunlarını dile getirdiler.
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti belirten 
Valimiz Sn. Coşkun; “İlimiz ile ilgili her konuda 
olduğu gibi, iş dünyası ve sanayi ile ilgili 
sorunların da çözümü için gayret gösteriyor, 
sizlerin ekonomiye olan katkınıza destek 
olmaya çalışıyorum. Ziyaretinizden ziyadesi 
ile memnun oldum. Göreve yeni seçilmiş olan 
yönetim kurulunuza başarılar diliyorum.” dedi.
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 Valimiz Sn. Ömer Faruk COŞKUN, 26 
Mart 2021 tarihinde göreve seçilen Yönetim 
Kurulu Başkanımız Mikail UTLU ile Yönetim 
Kurulumuza iade-i ziyarette bulunarak hayırlı 
olsun dediler.
 Şehrimizin ve iş dünyasının çeşitli 
sorunlarının da görüşüldüğü ziyarette, Valimiz 
Sn. COŞKUN “Kentimizin önde gelen sivil 
toplum örgütlerinden Kahramanmaraş 
Sanayici ve İşinsanları Derneği’ni ziyaret 
ederek yeni seçilen yönetim kurulu üyelerine ve 
Sn. Mikail UTLU’ya hayırlı olsun dileklerimi 
belirtmek üzere aranızda bulunuyorum. Sizler 
Kahramanmaraş’ta iş dünyası ile ilgili büyük 
başarılara imza atarken, bizde devlet olarak 
sizlere yardımcı olmaya, sorunlarınızın 
çözümünde elimizden gelen her türlü desteği 
vermeye gayret ediyoruz. Sizler başta 
istihdam olmak üzere, yaptığınız ihracaat ile 

de şehrimize ve ülkemize çok büyük hizmetler 
veriyorsunuz. Başarılarınızın devamı en büyük 
dileğimizdir.” dedi.
 S a y ı n  V a l i m i z  C O Ş K U N ’ u n 
ziyaretinden duyduğu memnuniyeti belirten 
Yönetim Kurulu Başkanı Sn. Mikail UTLU; 
“Valimize, ziyaretlerinden dolayı yönetim 
kurulumuz adına teşekkür ediyor, şehrimiz ve 
ülkemiz için yapılması gereken her türlü görevi 
ifa etmeye hazır olduğumuzu belirtmek 
istiyorum.” dedi.
 Çok samimi bir ortam içerisinde geçen 
ziyaret sırasında, Yönetim kurulu Başkan 
Yardımcımız Burak Orhan ARİFİOĞLU, 
Yönetim kurulu üyelerimiz; İsmail NOHUTLU, 
Sefa ÖNGEL, İsmail KURTUL, Medine TANIŞ, 
Merve ÇELEBİ, Halil KAÇMAZ ile Genel 
Sekreterimiz Ahmet GÖRGÜLÜ hazır 
bulundular.

VALİMİZ COŞKUN’dan HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ
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 İl Garnizon Komutanımız 2.Zırhlı Tugay 
Komutanı Tuğgeneral Emin Mehmet TERZİOĞLU, 
derneğimizi ziyaret ederek Mart ayında göreve 
seçilen yönetim kurulumuza hayırl ı olsun 
ziyaretinde bulundu.
 Şehrimizin ve ülkemizin çeşitli sorunlarının 
da görüşüldüğü ziyarette şeref defterini de 
imzalayan paşa; “Saygıdeğer KASİAD Başkanı ve 
Yönetim Kurulu üyelerimize şahsıma ve Türk Silahlı 
Kuvvetlerine göstermiş oldukları ilgiden dolayı 
şükranlarımı sunuyorum. Önümüzdeki süreçte 
KASİAD üyelerimizin hem milli hem de yerli olacak 
şekilde savunma sanayimizde değerli katkılar 
sağlayacaklarını canı gönülden temenni ediyorum. 
Bu uzun ve zorlu süreçte değerli üyelere başarılar 

diliyorum. Ayrıca çok samimi ve içten sohbet için 
şükranlarımı arz ediyorum.” diye yazdı.
 Yönetim kurulu başkanımız Mikail UTLU ise; 
“İl Garnizon Komutanımızın derneğimize yapmış 
olduğu ziyaretten duyduğu memnuniyeti belirterek 
Kahramanmaraşlı iş insanlarının ve bütün 
Kahramanmaraşlı ların daima Türk Silahlı 
Kuvvetlerimizin yanında olduğunu, kendilerine 
düşecek olan her türlü görevi onurla yapacaklarını 
ifade etti.”
 Çok samimi bir ortam içerisinde geçen 
ziyaret sırasında, Yönetim kurulu üyelerimiz İsmail 
KURTUL, Halil KAÇMAZ ile Genel Sekreterimiz 
Ahmet GÖRGÜLÜ hazır bulundular.

GARNİZON KOMUTANIMIZ TUĞGENERAL 
SAYIN TERZİOĞLU KONUĞUMUZ OLDU
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AKEDAŞ Elektrik Perakende Satış A.Ş. Gen. Müdürü Medine TANIŞ'ın görevinden 
ayrılmış olması nedeniyle boşalan yönetim kurulu üyeliğimize Ali Onur 
PARLAKYİĞİT getirilmiştir. Aramıza katılan Sn. PARLAKYİĞİT'e başarılar diliyoruz.

Al� Onur Paklaky�ğ�t 
Yönet�m Kurulu Üyem�z Oldu
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 “KASİAD Finans Sohbet ler i” 
programı kapsamında düzenlenen ve 
Dünya Gazetesi Yazarları Ekonomist Ali 
AĞAOĞLU  i l e  Gaze t e c i  Hakan 
GÜLDAĞ’ın konuğumuz olduğu “Şans 
Sohbetleri” 29 Eylül 2021 Çarşamba 
günü saat 13.00’de Ramada Otelde 
gerçekleşmiştir. 
 Programa Kahramanmaraş Ticaret 
ve Sanayi Odası Başkanı Şahin Balcıoğlu, 
Müsiad Şube Başkanı Serdar Salih 
Çiçekçi, İskur Grup Yönetim Kurulu 
Başkanı Abdulkadir Kurtul, Zirve Tekstil 
A.Ş. Yönetim Kurulu Başkanı Ali Emiroğlu 
ve çok sayıda iş insanı katılmıştır.

Programın açılışını yapan Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcımız Burak Orhan 
Arifioğlu “Covid tedbirleri nedeni ile 22 
aydan beri düşük seviyede katılımlarla bir 
araya gelebiliyorduk. Bugün ise; ilk defa 
arzuladığımız tarzda “Şans Sohbetleri” 
programı için toplanmış bulunuyoruz. Az 
önce öğrendim ki Şans sohbetleri ilk 
olarak İstanbul dışında bir yerde fiziki 
ortamda yapılacakmış, bu nedenle Sayın 
Ali Ağaoğlu’na, Sayın Hakan Güldağ’a 
ve bizlerle beraber olduğunuz için siz 
katılımcılara teşekkür ediyor, açılış 
konuşmasını yapmak üzere Yönetim 
Kurulu Başkanımız Sayın Mikail Utlu’yu 

e-bülten

“ŞANS SOHBETLERİ” MİMARLARI 

AĞAOĞLU - GÜLDAĞ KONUĞUMUZ OLDU
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 davet ediyorum.” dedi.
 Kürsüye gelen Yönetim Kurulu 
Başkanımız Mikail Utlu ise, “Saygıdeğer 
Katılımcılar , Değerli Basın Mensupları; 
Hoşgeldiniz .... Zorlu bir dönemi geride 
bırakıyoruz. Pandemi nedeniyle çok sayıda 
insan maalesef yaşamını yitirdi ve ciddi 
sağlık sorunları ile karşı karşıya kaldı. 
Covid-19 ile canla başla mücadele eden 
sağlık çalışanları başta olmak üzere, bu 
süreçte topluma hizmet sunan, pandeminin 
etkilerini azaltmaya çalışan herkese minnet 
borçluyuz.Uzun zamandır yapamadığımız 
yüz yüze bir etkinlikle buluştuk. Buna da 
şükür diyoruz. İnşallah bundan sonra daha 

kalabalık etkinliklerle daha sık bir araya 
geliriz. Pandemi ile ilgili global verilere 
baktığımızda sağlık alanında yapılan 
yatır ımların ülkemizi pozit i f  olarak 
ayrıştırdığını görebiliyoruz.
 Covid Pandemisinin hayatımızın her 
alanına yaptığı etki tartışmasız ki çok büyük. 
Bugüne kadar yaşamadığımız türden 
sorunlarla karşı karşıya kaldığımız bir 
dönem yaşıyoruz. Ve belli ki yaşamaya 
devam edeceğiz. Bununla birlikte geliştirilen 
yeni teknolojiler iş süreçlerimizi , iş yapış 
şekillerimizi köklü bir dönüşüme uğratıyor. 
Dijital altyapı ve bununla ilgili yetkinliklerin 
ezici bir rekabet üstünlüğü sağladığı bir 
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dönemdeyiz. Dünyada yaşanan bu kriz, bir 
yandan sürdürülebilir kalkınma amaçlarına 
ulaşmak için gösterdiğimiz çabanın ne 
kadar önemli olduğunu ve öte yandan 
bugüne kadar yaptıklarımızın yeterli 
olmadığını bize gösterdi. En büyük ticaret 
or tağımız Avrupa Bir l iği, AB Yeşi l 
Mutabakat ile sürdürülebilirliği rekabet 
gücünün merkezine koyduğu oldukça 
kararlı bir politika izliyor. Türkiye gibi AB ile 
yakın ticari ilişkileri olan ülkeler yerel 
politikalarını bu yönde değiştiriyor. Şirketler 
bu süreci izleyerek gerekli adımlarını 
atmalılar. Burada “yapılsa iyi olur” gibi bir 
yaklaşımdan bahsetmiyorum. Küresel 

rekabette oyunun sürdürülebilirlik üzerine 
y e n i d en  k u r u l d uğu  b i r  o r t amda , 
sürdürülebil ir iş modelleri art ık bir 
zorunluluk.
 Avrupa Birliği Yeşil Mutabakat ile 
yeni büyüme stratejisini “modern, kaynak 
verimliliğine odaklanan, rekabetçi bir 
ekonomi…” olarak ortaya koydu. Bu 
dönüşüme hazırlıklı olursak Türkiye için bir 
fırsat penceresi açılıyor. Ama bir yol 
haritasına ihtiyacımız var. Güvenilir ve 
istikrarlı bir ekonomi olarak görülmek, temel 
hak ve özgürlüklerde belli standartları 
sağlamak, güçlü bir hukuk devletine sahip 
olmak, dijital altyapının yeterliliği ve iklim 
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değişikliğine karşı bir yol haritasına sahip 
olmak yeni dünyanın yeni kriterleri. Bugün 
aramızda 2 değerli misafirimiz, Dünya 
Gazetesi İmtiyaz sahibi Abdullah Hakan 
Güldağ ve ekonomist  Al i  Ağaoğlu 
bulunmaktadır.... Hosgeldiniz. Kasiad 
Ekonomi sohbetleri kapsamında Genel ve 

Güncel ekonomi konularını değerlendi-
recekleri Şans Sohbetlerini gerçekleştire-
ceğiz. Ekonomi, hepimizin temel konusu ve 
s o r u s u . . . .  B u  k o n u l a r a  c e v a p 
verebileceğimiz keyifli bir vakit geçirmeniz 
dileğiyle, misafirlerimizi sahneye davet 
ediyorum.” dedi.
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Başkan Utlu’dan sonra söz alan Dünya 
Gazetesi İmtiyaz Sahibi Hakan Güldağ 
ise; “Şans sohbetleri programlarımızı 
bugün ilk defa Kasiad’ın davetiyle İstanbul 
dışında gerçekleştireceğiz. Zaman zaman 
dışarda programlar yaptık ama, Şans 
Sohbetlerini yayınlanmak üzere ilk defa 
Kahramanmaraş’ta düzenliyoruz. Üreten 
şehir Kahramanmaraş’ı bizde seviyoruz. 
Kahramanmaraş ’ ta  nezake t in  ve 
dostluğun ötesinde altını kırmızı kalemle 
çizmek isterim ki, son derece umut verici 
gelişmeler gördüğümü söyleyebilirim. 
Diyeceksiniz ki; bu kadar kısa bir 
zamanda ne kadar “şey görmüş” 
olabilirisiniz, ipuçları sinyaller çok önemli. 
Ben Kahramanmaraş’a “Kahramanmaraş 
ortak akıl” toplantısı için 2003 yılında 
gelmiştim. O tarihten bu yana gördüğüm 
kadarı ile çok önemli gelişmeler var, 
ihracatta önemli artışlar söz konusu.
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Bunlar ında ötes inde yeni l ikç i l iğe 
odaklanmış olmak Kahramanmaraş 
açısından bence tam da; zamanın ruhunu 
kavramış  b i r  yak laş ım o lduğunu 
düşünüyorum. Emin olun bu gelişmeler her 
yerde görülmüyor, umarım daha da 
geliştirir, daha da netleştirirsiniz. Kendi 
payıma Kahramanmaraş’taki bu yeniliği 
çok büyük bir mutlulukla keyifle izlemiş 
oldum. Biraz önce başkanım ifade etti; 
yeş i l  dönüşüm, yeş i l  mu tabakat , 
dijitalleşme diyoruz.

Kahramanmaraş’ta bu yönde öncü olmuş 
geleneksel sektörleriniz var. Rekabet gücü 
için böyle yeniliklerin inovasyonların 
ö n ü m ü z d e k i  g ü n l e r d e  y a r a r ı n ı 
göreceks in iz .  Kahramanmaraş ’ ın 
dünyaya liderlik etme potansiyelini 
görmek hakikaten ekonomi gazetecisi 
olarak beni çok keyiflendirdi. O yönden 
çabaları olan herkese teşekkür ediyorum.” 
dedi.
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KASİAD ÖDÜL TÖRENİNDE 
ÖDÜLLER SAHİPLERİNİ BULDU

 Genç Kas iad Yöne t im Kuru lu 
taraf ından organize edi len Kasiad 
Ödüllerinde yaşadığı toplum için fark 
yaratan ve örnek teşkil eden kişi, kurum ve 
kuruluşların başarılarının taçlandırıldığı 
Kasiad Ödül Töreninde 13 kategoride 13 
ödül Arsan Center’da sahipleriyle buluştu.

 Bu yıl ilki gerçekleşen Kasiad Ödül 
töreni bundan sonra geleneksel hale 
gelecek. Ödül töreni, bürokrat, siyaset, 
sanat, spor ve iş dünyasından birçok ismi 
buluşturdu. Gecenin sunuculuğunu Sevinç 
Satıroğlu gerçekleştirdi.

 GENÇ KASİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı İsmail Dinçer açılış konuşmasında 
“Genç Kasiad kurulu adına her şeyden önce 
bu geceye ulaşmamızı sağlayan 1998 deki 
kuru luşumuzdan bugüne dek bütün 

başkanlarımızı ve yönetim kurullarını minnet 
ve şükranla andığımızı belirtmek istiyorum. 
Bu gecenin gerçek mimarları olan Aday 
belirleme ve değerlendirme kurulumuza da 
huzurlarınızda bir kere daha teşekkür etmek 
istiyorum.

 Kasiad kuruluşundan bugüne gelen 
süreçte, iş insanlarımız arasında iletişim ağı 
oluşturmayı ve ilişkileri geliştirmeyi, 
üyelerimizin sektörel faaliyetleri ve kentimiz 
adına lobi oluşturmayı, üye firmalarımızın 
kurumsallaşması ve günümüz şartlarına 
uygun yönetilmesine yardımcı olacak eğitim 
programları ve farkındalık yaratacak 
seminerler düzenlemeyi kendisine görev 
edinmiş, gerçekleştirmiş ve halen de bu 
hedefler doğrultusunda sizlerin destekleriyle 
ilerlemektedir.
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 Değerli misafirler, hep birlikte geçmişe 
dönüp bakalım istiyorum, cumhuriyetin ilk 
yıllarından 1970 lerin sonuna tarıma dayalı 
ekonomisi olan bir şehirdi burası, bizden 
önceki nesiller 1980 lere kadar bir tarım 
toplumu olarak gelen Kahramanmaraş’ta kısa 
sürede büyük bir sanayileşme hamlesi 
gerçekleştirerek şehrimize sanayi kültürünü ve 
b i r  e n d ü s t r i  ş e h r i  o l m a  v i z y o n u n u 
kazandırmışlar, geçmişin zor iktisadi şartlarını 
emek ve cesaretleriyle değiştirerek bizlere 
bugün temel ekonomik sorunların ötesine 
geçerek yeni ufuklara bakma fırsatını 
kazandırmışlardır.
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 Genç Kasiad kurulu olarak göreve 
geldiğimizde önceki dönemlerin bu gurur 
verici mirasını aynı yönde güncel ihtiyaçlara 
cevap veren etkinliklerle devam ettirme 
kararını ortaya koyduk fakat yeni bir 
dönemde bizden sonraki kuşakların da 
bizden miras alacağı yeni bir pencereyi iş 
dünyamıza açma gerekliliği hissettik zira fark 
ettik ki Kahramanmaraş Türkiye’nin Kurumlar 
Vergisi sıralamasında 18. Sırada

 Gayrisafi Yurtiçi Hasılanın Büyümesine 
katkıda 14. Sırada Ekonomik büyüklük olarak 
17.sırada İhracat Sıralamasında aynı şekilde 
17. Sırada bulunuyor,
 
 Ancak Sanayi ve Teknoloji Bakanlığının 
sosyo-ekonomik gelişmişlik sıralamasında 58. 
Ve forbes dergisinin 2019 yaşanabilirlik 
endeksinde 51. Sırada yer almaktadır.
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 Bu verilerin ışığında kentimize pek 
çok alanda lokomotif olarak hizmet eden iş 
dünyamızın kendi ekonomik gündemlerinin 
yanı sıra şehrimizin sosyal ve kültürel 
hayatına da hizmet etmeye çalışması 
gerekliliği ortaya çıktı. Bu görevin ilk adımı 
olarak kentimizde şu ana kadar yapılan 
birbirinden güzel projelerin takdir, tebrik ve 
i lanı iç in düzenlediğimiz bu ödül 
törenimizle iş dünyamız için yeni bir 
dönemde yeni bir gündem oluşturmayı da 
umuyoruz. İlkini gerçekleştirdiğimiz Kasiad 
ödülleri gecemizde oluşabilecek her türlü 
aksaklık için affınıza sığınıyor, önümüzdeki 
yıllarda daha da güzel Kasiad ödül 
geceleri düzenleyebilmek adına anlayış ve 
de s t e k l e r i n i z i  gö receğ im iz i  üm i t 
ediyorum”dedi.

 Kasiad Yönetim Kurulu Başkanımız 
Mikail Utlu konuşmasında “Sayın Valim, 
Sayın Milletvekillerim, Sayın Garnizon 
Komu t an ım ,  Say ı n  Ba ş kan l a r ım , 
Protokolümüzün değerli katılımcıları, 
Değerli Basın Mensupları, Saygıdeğer 
hanımefendiler, beyefendiler “KASİAD 
ödülleri” gala gecesine Hoş geldiniz ....

 Zorlu bir dönemi geride bırakıyoruz. 
Pandemi nedeniyle çok sayıda insan 
maalesef yaşamını yitirdi ve ciddi sağlık 
sorunları ile karşı karşıya kaldı. Covit-19 ile 
canla başla mücadele eden sağlık 
çalışanları başta olmak üzere, bu süreçte 
topluma hizmet sunan, pandeminin 
etkilerini azaltmaya çalışan herkese minnet 
borçluyuz.
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Uzun zamandır yapamadığımız etkinliklere 
2 hafta önce Dünya Gazetesi yazarları ile 
birlikte gerçekleştirdiğimiz Ekonomi 
Sohbetleri kapsamında yüz yüze bir 
etkinlikle buluştuk. Pandemi şartları 
müsaade ettiği sürece bir araya gelmeye 
devam edeceğiz inşallah.

 Bundan sonra düzenli olarak her yıl 
dağıtmayı planladığımız ve geleneksel 
hale getirmeyi hedeflediğimiz “KASİAD 
ödülleri” yaşadığı toplum için, fark yaratan 
ve örnek teşkil eden kişi, kurum ve 
kuruluşların taçlandırılacağı bir platform 
olması amacı ile kurguladık. İş hayatının 
yoğunluğu nedeniyle etrafımızda olan 
biten güzellikleri yeteri kadar göreme-

yebiliyoruz. Birçok kişi bireysel çaba ve 
gayretleri ile güzel ve faydalı eserler, 
çalışmalar yapmaktalar. İşte bu platform ile 
bu kişi ve kuruluşları bulmayı, toplum önüne 
çıkarmayı ve takdirlerimizi sunmayı 
planlıyoruz.

 Her zaman olduğu gibi KASİAD’ı 
Değişimin ve gelişimin adresi olarak 
görmekteyiz.

 Sadece  i ş  dünyas ın ın  değ i l 
şehrimizin başta sosyal kalkınma olmak 
üzere her alanda adeta lokomotifi olmuş bir 
kurum; dayanışmanın, vizyonun ve model 
sivil toplum yönetiminin ülkemizdeki yüz 
aklarından biridir KASİAD.
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 KASİAD’ı sadece bir kurum olarak değil; 
köklü bir gelenek, güçlü bir temsil olarak görmek 
lazım. Hatta, şehrimizde nice başarılı iş 
insanlarının belli dönemlerde hizmet verdiği bir 
okul olarak değerlendirmek lazım.

 Gönlümüzde ve kalbimizde olan bu 
kıymetli kurumun bir fikir kulübü ve proje merkezi 
olarak faaliyet göstermesini hedefliyoruz.

 Sadece bir STK üyesi olarak değil her 
birimiz aynı zamanda sanayici iş insanlarıyız. 
Bir yandan da şehrimiz için iş ve aş üretmeye de 
devam ediyoruz. Son dönemde emtialar da, 
enerji maliyetlerinde ve navlunlarda gerçekleşen 
artışlara rağmen Eylül ayında cumhuriyet 
dönemimizde ilk defa 135 milyon dolar ihracat 
rakamına, ocak eylül döneminde de 989 milyon 
dolar ihracat rakamına ulaştık ve henüz yıl 
b i tmed i  ça l ı şmaya  devam ed i yo ruz . 
Hedeflerimiz doğrultusunda çaba gösteren tüm 
iş insanlarımıza katkılarından dolayı teşekkür 
ediyoruz.

 Birazdan ödüllerimiz sahiplerini bulacak. 
Ödül almaya hak kazanan tüm kişi ve 
kurumlarımızı şimdiden tebrik ediyorum. 
Gösterdikleri gayret ve şehrimize kattıkları 
güzellikler için teşekkürlerimi sunuyorum. 
KASİAD olarak şehrimiz için taş üstüne taş koyan 
herkesi desteklemeye devam edeceğiz.

 Bu gecenin organizasyonuna katkı veren 
KASİAD’lı genç arkadaşlarıma ve Aday 
belirleme kuruluna huzurlarınızda ayrıca 
teşekkür etmek istiyorum.

 Günlük telaşlarımızdan ve sıkıntıları-
mızdan kurtulacağımız, keyifli bir vakit 
geçireceğimiz güzel bir akşam diliyorum.” dedi
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 Törende konuşan Kahramanmaraş 
Büyükşehir Belediye Başkanı Hayrettin Güngör 
ise; “Saygı değer Kasiad temsilcileri, yaşadığı 
toplum için fark yaratan ve örnek teşkil eden kişi 
k u r um  v e  k u r u l u ş l a r ı n  ba şa r ı l a r ı n ı n 
taçlandırılacağı ödül töreninin düzenleniyor 
olmasından duyduğum memnuniyeti paylaşmak 
istiyorum. Dünya sadece küreselleşmemekte 
aynı zamanda şehirleşmektedir. Şehirler 
dinamik yapılarıyla, üretimin, büyümenin, 
yeni l iğin, akl ın ve bi lginin merkezleri 
olmaktadır. Bir şehrin sahip olduğu değerler 
k e nd i l i ğ i nden  ge l i şm i yo r .  O  ş e h r i n 
yöneticilerinin, tüm kurum ve kuruluşlarının ve iş 
insanlarının halkın ortak amaçlar etrafında 
birleşip şehre sahip çıkmaları gerekiyor. 
Belir lenen hedeflere varmak için yerel 
yöne t imden ça l ı şan ına sana tç ı s ından 
sporcusuna eğitimcisine iş insanına esnafına 
kadar herkesin o şehir için çaba göstermesi 
gerekiyor. bu çaba ancak uzun süre istikrarlı bir 
şekilde sürdürürse o şehrin kendi kimliği ile 
birlikte dünyayı yakalar ve prestijli bir hale 
geleceğine inanıyoruz dünyada bir çok şehir 
yaratıcı bir iklim oluşturmak için programlar ve 
projeler geliştirmektedir. Yetenekli ve çalışkan 
insanların bir arada bulunduğu şehirlerde 
yaratıcılık, ekonomik değere dönüşerek o 
şehirleri geliştiriyor. Bugün Kahramanmaraş için 
katma değer üreten, başarılı çalışmalara örnek 
olmuş kurum ve kişilere ödül verilecek. Bu tür 
etkinliklerin il genelinde çok önemli bir sinerji 
oluşturacağına inanıyoruz. Çünkü marifet 
irtibata tabidir. Şehrimize değer katan her bir 
kurum ve iş insanını canı gönülden kutluyorum 
tebrik ediyorum” dedi.
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 M i l l e t v ek i l im i z  C iha t  Seza l  i s e 
konuşmasında Kasiad’ın bir mensubu olduğunu 
i fade  ederek  şun la r ı  söy led i .  “Genç 
kardeşlerimizin çabasını gayretini ve bugünkü 
başarısını tebrik ederim. Ben yönetimdeyken 
Kasiad’da bir genç girişimcilik kurulu yoktu. 
Kurulduktan sonra farklarını göstermeye 
b a ş l a d ı l a r .  B e n  s i y a s e t  y a p m a y a 
başladığımdan bu güne; genç kardeşlerimizin, 
Kahramanmaraş’ın çehresini değiştireceği 
hususunda çok emin adımlarla ilerleyeceğini 
düşünen bir kardeşinizim. Bunu her zaman dile 
getiriyorum. Bugünde bunun göstergelerini 
görüyoruz. Kahramanmaraş’ın önümüzdeki 
yıllarda, daha iyi yerlere gelebilmesi, hakkettiği 
yerde olması ve bir önceki neslin çabasının 
ilerleyen dönemlere aktarılması için çok gayretli 
olduklarını görüyorum. Bizim büyüklerimiz, 
çiftçilikten başlayıp sanayiciliğe adım atmış. 
Büyüklerimiz çok zor zamanlar geçirdiler. 
Kahramanmaraş’ın bugüne gelmesi için çok 
mücadele verdiler. Biz şimdi çok şanslıyız. 
Onların evlatları daha iyi eğitimli, daha 
vizyonlu. Geleceğe daha ümitle bakan 
önümüzdeki yıllarda Kahramanmaraş’ın 
başar ı s ın ı  en üs t  sev iyeye ç ıkaracak 
kardeşlerimiz. Evet maddi ve ekonomik 
anlamda Türkiye’de sayılı sıradayız. Sosyal 
anlamda Kahramanmaraş hakkettiği yerde 
deği l .  S iyaset i  b i r  kenara bırakarak, 
gençlerimizin önümüzdeki yıllarda bütün 
gayretlerine destek olmak, ortak olmak ve 
onların çabalarına destek vermek adına bir 
ağabeyleri olarak söz veriyorum. Kasiad’ın çok 
özel bir yeri var. 
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23 yıldır Kahramanmaraş’ta sivil toplumun belirli 
Rönesanslarını öne çıkaran Kuruluşunda Sayın 
Ahmet Duran Balsuyu ile başlayan Sayın Hanefi 
Öksüzle, Sayın Kadir Kurtul’la, Sayın Ahmet Kamil 
Şirikçi, Sayın Ali Emiroğlu ve bugünde Sayın Mikail 
Utlu ile gelen çok büyük bir başarı öyküsü var. 
Hepsine nezdinizde ayrı ayrı teşekkür ediyorum” 
dedi. Arsan Center’da düzenlenen törende; İlk 
olarak Yılın Akademisyeni Prof. Dr. Mehmet 
Sütyemez’e ödülünü Sayın Valimiz Ömer Faruk 
Coşkun taktim etti. Yılın Edebiyatçısı Ödülünü İnci 
Okumuş’a Milletvekilimiz Sayın Ahmet Özdemir, 
Yılın E-Tanıtımı Ödülünü @marastanlezzetler 
Instagram hesabı adına Fatih Solak’a Milletvekilimiz 
Cihat Sezal, Yılın Gastronomi Elçisi Ödülünü Sibel 
Topçuoğlu Dedeoğlu’na İstiklal Üniversitesi Rektörü 
Sayın Sami Özgül, Yılın Yerel İnovatif Ürünü 
Ödülünü Haşiroğlu Rivos adına Samet Çiftarslan’a 
Büyükşehir Belediye Başkanımız Hayrettin Güngör, 
Yılın Kültür Varlığını Koruma / Bahtiyar Yokuşu 
Restorasyonu ödülünü Dulkadiroğlu Belediye Başkan 
Yardımcısı Arif Yenipınar’a Büyükşehir Belediye 
Başkanı Hayrettin Güngör, Yılın Sanatçısı Ödülünü 
Arif Yücel’e Hikmet Gümüşer, Yılın Sosyal 
Sorumluluk Projesi Ödülünü Umut Elleri Derneği 
adına Büşra Şen Çiftaslan’a Ali Emiroğlu, Yılın 
Sporcusu Ödülünü Sevilay Öztürk’e Halil İbrahim 
Gümüşer, Yılın Turizm Elçisi Ödülünü Başkonuş 
Yaylası Serhan Erdoğanyılmaz’a Genç Kasiad 
Başkanımız İsmail Dinçer, Yılın Yerel Değer 
/Yaşayan Tarih Ödülünü Hüseyin Kopar’a Merve 
Bayazıt Çelebi, Yılın Yöresel Mutfak Ödülünü Saray 
Kasabı adına Zafer Soğancı’ya Onikişubat Belediye 
Başkanı Hanefi Mahçiçek, KASİAD Özel Ödülünü 
Pandemi nedeni ile Sağlık Çalışanları adına İl Sağlık 
Müdürü Ali Nuri Öksüz’e Kasiad Başkanımız Mikail 
Utlu taktim etti. Kasiad Teşekkür ödülünü Ali 
Emiroğlu’na Ahmet Duran Balsuyu takdim etti.
 Ödül töreni, teşekkür ödüllerin verilmesinin 
ardından sona erdi.
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Yılın Tur�zm Elç�s� Ödülü

2011 yılında Koç Üniversitesi endüstri 
mühendisliği bölümünden mezun olan 
Serhan ERDOĞANYILMAZ, eşi ile birlikte 
Kahramanmaraş'a taşınarak Başkonuş 
Yaylas ı 'n ı  i ş le tmeye baş lamış t ı r . 
Başkonuş Yaylası, bungalov orman 
evlerinde konaklama, kır lokantasında 
organik yemek, çadır ve karavan kampı 
yapmak isteyen misafirlerimiz için ise 
e lek t r i k ,  su  ve güven l ik  h izmet i 
vermektedir. Ayrıca dört mevsim trekking, 
kışın da kızak ve kar motoru hizmetleri 
bulunmaktadır. Şehrin ve yaylanın tanıtımı kapsamında birçok ünlü gezgin, gurme ve 
fotoğrafçıları ağırlamışlardır. 
 Ödül töreni, teşekkür ödüllerin verilmesinin ardından sona erdi.

Yılın Akadem�syen� Ödülü

Prof. Dr. Mehmet Sütyemez

2011 yılında Koç Üniversitesi endüstri 
mühendisliği bölümünden mezun olan 
Serhan ERDOĞANYILMAZ, eşi ile birlikte 
Kahramanmaraş'a taşınarak Başkonuş 
Yaylas ı 'n ı  i ş le tmeye baş lamış t ı r . 
Başkonuş Yaylası, bungalov orman 
evlerinde konaklama, kır lokantasında 
organik yemek, çadır ve karavan kampı 
yapmak isteyen misafirlerimiz için ise 
e lek t r i k ,  su  ve güven l ik  h izmet i 
vermektedir. Ayrıca dört mevsim trekking, 
kışın da kızak ve kar motoru hizmetleri 
bulunmaktadır. Şehrin ve yaylanın tanıtımı kapsamında birçok ünlü gezgin, gurme ve 
fotoğrafçıları ağırlamışlardır. 
 Ödül töreni, teşekkür ödüllerin verilmesinin ardından sona erdi.

KsÜ Ziraat Fakültesi öğretim üyesi olan. 
Mehmet Sütyemez, 17 yıldan bu yana 
ceviz yetiştiriciliği alanında yaptığı 
bilimsel çalışmalar sonucunda Türkiye'de 
19 yıl aradan sonra 3 ceviz çeşidinin 
tesc i l in in  gerçek leşmes ine  ka tk ı 
sağlamışt ır.  Çalışmalarının ceviz 
üretimiyle çok ilgilenen ABD'li bilim 
adamlarının da dikkatini çektiğini 
be l i r t e n  Sü t yemez ,  Ka l i f o r n i ya 
Üniversitesi ile 20 yıl süreli bir işbirliği 
protokolü imzalamıştır.

Baskonus Yaylası Serhan Erdoganyılmaz.

.
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Yılın Sporcusu

2010 yılında yüzmeye başlayan Öztürk, 
aynı zamanda bilateral ekstremite 
yetersizliği olan başarılı Milli Paralimpik 
y ü z ü c ü  B e y t u l l a h  E r o ğ l u  i l e 
memleketindeki bir hastanede tanıştıktan 
sonra yüzmeye başladı. 2020 Tokyo 
Paralimpik Oyunları yüzmede kadınlar 
50 metre sırtüstü S5 kategorisind bronz 
madalya alarak Türkiye'ye bu branşta 
tarihinin ilk madalyasını kazandırdı.

Sevilay Öztürk - Paralimpik

Yılın Sosyal Sorumluluk Projes� Ödülü

“B i r  İ y i l i k  H ikayes i”  yazma 
umuduyla çıkt ık ları bu yolda 
amaçlarının; din, dil, ırk, görüş ayırt 
etmeksizin, birbirinden farkl ı 
insanların ortak bir amaç uğruna bir 
araya geldiği bir aile ortamı 
yaratmak olduğunu belirten Umut 
Elleri Derneği, 2017 yılından bu 
yana, özellikle çocuklara yönelik 
birçok proje gerçekleştirmiştir. Son 
olarak “Yeni Yuvam” isimli projeleri 
ile onarıma ve eşyaya ihtiyacı olan 
bir evi komple yenileyerek, ihtiyaç 

sahibi ailenin yaşam alanını daha ferah hale getirmeye çalışmaktadırlar.

Umut Elleri Dernegi

.
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Yılın Yerel Değer Ödülü / Yaşayan Tar�h

Harry Potter, Yüzüklerin Efendisi, Truva, 
Avatar gibi ödüllü Hollywood filmlerine 
çarık üreten Kahramanmaraşlı 4. kuşak 
çarık üreticisidir. Çarıklarda tamamen 
doğal malzemeler kullanan Kopar, 
yap ı ş t ı r ı c ı  ye r i ne  de  t op rak  k i l 
kullandıklarını aktarmakta, çarıklarda 
ku l lan ı lan malzemeler  sayes inde 
çarıkların Yerdeki elektriği aldığı gibi, 
yazın serin, kışın da sıcak tuttuğunu 
belirtmektedir. 

Hüseyin Kopar / Osmanl Çar k

Yılın Gastronom� Elç�s� Ödülü

Aslen Kahramanmaraşlı olan Sibel 
Dedeoğlu, İstanbul Üniversitesi Türkoloji 
bölümü mezunudur. 20 yıllık eğitimcilik 
hayatından sonra, 8 yıl Ankara'da aile 
şirketlerine ait 4 yıldızlı otel işletmeciliği, 
iki cafe koordinatörlüğü ile iş hayatına 
devam etmiştir. Daha sonra Anadolu 
Mut fak kü l türü üzer ine yapt ığım 
araştırmaları ile gastronomi dünyasına 
fayda  sağ lamay ı  amaç lam ı ş t ı r . 
“Kahramanmaraş Mutfak Kültürü” 
üzerine araştırmalar yapmaktadır

Sibel Dedeoglu

.
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Yılın Yöresel Mutfak Ödülü

 Kasap-lokanta geleneğinden 
gelen bir mekan olan Sarayaltı Kasabı, 
taş fırında kendilerine özgü tepsilerde 
pişirilen eli böğründe, sucuk ve pirzola 
gibi yemeklerinin lezzeti ile öne 
çıkmaktadır. 

Sarayalt

Yılın E-Tanıtım Ödülü

Kahramanmaraş'ta hizmet veren 
restoran ve kafeler hakkında 
bilgilendirmelerin yapıldığı, aynı 
zamanda doğa ve keşiflerin de yer 
aldığı Instagram sayfasında zaman 
z a m a n  y e m e k  t a r i fl e r i  d e 
paylaşılıyor. Mevcut takipçisi sayısı 
59,2 bin olan sayfa, şehirdeki 
yeme-içme sektörünü çok sıkı takip 
ederek insanları bu konuda 
bilgilendiriyor. 

Marastan Lezzetler / instagram hesab.



36

5

Kasım 2021 e-bülten Sayı:4www.kasiad.org.tr

e-bülten

Yılın Kültür Varlığını  Koruma Ödülü

Yılın Edeb�yatçısı Ödülü
1971 yılında Kahramanmaraş'ta 
doğdu.  Eskişehir Anadolu 
Üniversitesi İşletme Fakültesi'ni 
tamamladı. Alanında Doktora 
çalışmalarını sürdürmektedir. Şiir 
alanında neşrolunmuş iki adet ve 
neşriyata hazır üç adet eseri 
bulunmaktadır. Hürriyet GAP, 
Milat vb ulusal gazetelerde 
makale ve denemeleri; Dolunay, 
Gençliğin Sesi, Seviye, Milli 
Kültür, Yeni Ufuk, Güneysu, 
Külliye, Tebessüm, Harman ve 
Esma'ül Hüsna vb kültür, sanat ve 
edebiyat dergilerinde şiirleri 
yayımlanmıştır. 

Bahtiyar Yokusu Restorasyonu.

Inci Okumus
.

.
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Yılın Sanatçısı Ödülü

1966 yılında Kahramanmaraş'ta doğdu. 
İlk ve ortaokulu Süleymanlı Köyü'nde 
o k u d u .  L i s e y i  1 9 8 4  y ı l ı n d a 
Kahramanmaraş İmam-Hatip Lisesi'nde 
tamamladı. 1985 yılında Diyanet İşleri 
Başkanlığı'nda İmam-Hatip olarak göreve 
baş lad ı .  1995 y ı l ı nda  Anado lu 
Üniversitesi İşletme Fakültesi'ni bitirdi.  
Başta Kahramanmaraş Abdülhamit Han 
Camii, Kırıkkale Merkez Nur Camii, İstanbul Başakşehir Merkez Camii, Mardin Midyat 
Altunkayalar Camii olmak üzere yurt içi ve yurt dışında toplam 23 caminin hatlarını yazdı.  
Kişisel sergiler açtı, karma sergilere katıldı ve özel koleksiyonlara yazılar yazdı.

Arif Yücel

Yılın Yerel İnovat�f Ürünü Ödülü

Haşiroğlu Tarhana, 1985 yılından 
beri uluslararası standartlarda 
imalat yapan Dünya'nın en büyük 
tarhana üretim tesisidir. Haşiroğlu 
markası ile başlayan tarhananın 
yolculuğu, 2020 yılında da üçgen 
formuna girerek Cipstar markasıyla, 
2021 yılında ise farklı aromalarla 
çeşnilendirilerek Rivos markasıyla 
tüketicilerin beğenisine sunulmuştur. 
Rivos'un klasik, acı&ekşi ve biftekli 
gibi farklı aromaları mevcuttur. 
Rivos, Kahramanmaraş'ın önce 

çıkan yöresel ürünlerinden olan tarhanaya inovatif bir yaklaşım getirmiştir.  

Rivos / Hasiroglu .

.
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    KASİAD Ödül Töreninde eski başkanımız  
Ali Emiroğlu’da unutulmadı.
      Kasiad Ödül Gecesinde Derneğimizin 
9-12. dönem Yönetim Kurulu Başkanı Ali 
Emiroğlu’na Derneğimiz Kurucularından ve 
Danışma Kurulu Üyemiz Ahmet Duran 
Balsuyu teşekkür plaketini takdim etti.

Tesekkkürler Say n Ali Em0iroglu ve Yönetim Kurulu-.
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HABERLER
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GENÇ KASİAD Kurulu Enerj� İle Başladı

 Yönetim kurulu başkanımız Mikail 
U T L U  b a ş k a n l ı ğ ı n d a ,  b a ş k a n 
yardımcımız Burak Orhan ARİFİOĞLU, 
yönetim kurulu üyelerimiz;  Merve 
ÇELEBİ, Sefa ÖNGEL, İsmail NOHUTLU, 
İsmail KURTUL, Halil KAÇMAZ ile Genç 
KASİAD kurulu başkanı İsmail DİNÇER 
den oluşan heyet Valimiz Sn. Ömer Faruk 
COŞKUN’u makamında ziyaret ederek 
şehrimiz sanayisinin ve iş dünyasının 
çeşitli sorunlarını dile getirdiler.
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti belirten 
Valimiz Sn. Coşkun; “İlimiz ile ilgili her 
konuda olduğu gibi, iş dünyası ve sanayi 
ile ilgili sorunların da çözümü için gayret 
gösteriyor, sizlerin ekonomiye olan 
katkınıza destek olmaya çalışıyorum. 
Ziyaretinizden ziyadesi ile memnun 
oldum. Göreve yeni seçilmiş olan 
yönetim kurulunuza başarılar diliyorum.” 
dedi.
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OKUMUŞ’tan Hayırlı Olsun Z�yaret�

 Türkoğlu Belediye Başkanı Sn. Osman 
OKUMUŞ, 27 Nisan 2021 tarihinde Yönetim 
Kurulu Başkanımız Mikail UTLU ile Yönetim 
Kurulumuza hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.
 Türkoğlu ilçemizin ve iş dünyamızın 
çeşitli sorunlarının da görüşüldüğü ziyarette 
Başkan Okumuş; “Şehrimizin önde gelen sivil 
toplum örgüt lerinden Kahramanmaraş 
Sanayici ve İşinsanları Derneği’ni ziyaret 
ederek yeni seçilen yönetim kurulu üyelerine ve 
Sn. Mikail UTLU’ya hayırlı olsun dileklerimi 
belirtmek üzere aranızda bulunuyorum. Sizler 
iş dünyası ile ilgili büyük başarılara imza 
atarken, belediye olarak bizde ilçemiz için en 
güzel olanını yapmaya çalışıyoruz.” dedi. 
Şeref defterini de imzalayan Okumuş “Bir 
şehrin ekonomi ve refahını artıran gecesini 
gündüzüne katarak üretime katkı sağlayan 
işinsanlarını temsil eden Kahramanmaraş 

Sanayici ve İşinsanları Derneğine yaşam boyu 
başvurular diliyorum. Yeni seçilen değerli 
başkan; Mikail Utlu ve yönetim kurulu üyelerini 
tebrik ediyorum.” diye yazdı.
 Yönetim Kurulu Başkanımız Sn. Mikail 
UTLU ise; “Sayın başkanın çalışmalarını ilgi ve 
takdir ile takip ediyoruz. Kahramanmaraş 
Sanayicileri olarak Türkoğlu ile entegre olmuş 
bulunuyoruz. Başkanımızın Türkoğlundaki 
sanayicilere olan yaklaşımı  ve ilçesindeki 
gelişmeler takdiri şayandır. Maraş milli 
mücadelesini sembolize eden hediye için 
ayrıca teşekkür ediyorum ” dedi.
 Çok samimi bir ortam içerisinde geçen 
ziyaret sırasında, Yönetim kurulu üyelerimiz 
İsmail NOHUTLU ile Sefa ÖNGEL ve Genel 
Sekreter imiz Ahmet GÖRGÜLÜ hazır 
bulundular.
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Genç KASİAD Kurulu Başkanımız İsma�l DİNÇER’�n 
Kurucu Ortağı Olduğu EASYCEP
 T ü r k i y e ’ n i n  i l k 
“yeni lenmiş e lek t ronik ürün 
pazaryeri” EasyCep, 9 milyon 
liralık tohum yatırımını aldı
 Türkiye’de atıl durumda 
olan ikinci el elektronik ürünleri 
ekonomiye kazandırmak için yola 
çıkan EasyCep, ilk tohum yatırımını 
aldı. Ulusal ve uluslararası melek 
yatırımcılardan 9 milyon liralık 
yatırım toplayan şirket, 2022 
yı l ından i t ibaren yur tdış ına 
açılmayı planlıyor.
 EasyCep Kurucu Ortağı 
Mehmet Akif Özdemir, “Hem ülke 
ekonomisine hem doğaya hem de insanların cüzdanına katkı 
sağlamak için yola çıktık. Hedefimiz, Easycep’in Türkiye’de her 
türlü yenilenmiş elektronik ürünün bulunabildiği, sorunsuz ve 
güvenilir bir şekilde satın alınabildiği bir pazaryeri platformu 
oluşturmak” diyor.
 Tüm dünyada olduğu gibi Türkiye’de de son yıllarda 
yenilenmiş elektronik ürünlere olan ilgi gittikçe artıyor. 
Refurbished (Yenilenmiş) olarak tabir edilen bu pazarın en ilgi 
çeken ürünü ise hiç kuşkusuz cep telefonları. Türkiye’de her yıl 
yaklaşık 20 milyon adet ikinci el cep telefonunun satıldığı ve 
pazarın büyüklüğünün ise yaklaşık 6 milyar dolar civarında 
olduğu tahmin ediliyor. 
 Türkiye’de yenilenmiş elektronik ürün pazarının ilk 
şirketi olan EasyCep, ilk tohum yatırımını aldı. EasyCep, çıktığı 
ilk yatırım turunda Türkiye’nin ve dünyanın önde gelen melek 
yatırımcı ve yeni nesil girişimcilerinden 9 milyon liralık yatırım 
almayı başardı. Yatırımcılar arasında Türkiye’nin hızla 
büyüyenfinansal kuruluşlarından Fibabanka’nınkurumsal 
girişim sermayesi fonu olan Finberg, dünyanın en büyük melek 
yatırımcı ağlarından biri olan Keiretsu Forum’un Türkiyeağı, 
Peak Games ve Ace Games’in kurucularından Hakan Baş, 
Birleşik Ödeme’nin kurucularından İlker Sözdinler ve 
Papara’nın kurucusu Ahmed Karslı gibi önemli şirket ve isimler 
bulunuyor.
Üniversite arkadaşlığından ortaklığa
 2018 yılında üniversiteli iki arkadaş olan Mehmet 
Akif Özdemir ve İsmail Dinçer tarafından kurulan EasyCep, 
cep telefonu, akıllı saat, tablet ve bilgisayar gibi ikinci el 
elektronik eşyaların yenilenerek bir yıl garantili satışını 
gerçekleştiriyor. İki kişi başladıkları işte şu anda 40 kişilik bir 
grupla çalışan iki ortak, 3 yılda 30 bin adet cihazın yenileyip 
satışını gerçekleştirmiş. Şirketin kurucu ortaklarından Mehmet 
Akif Özdemir, kuruluş hikayesini şöyle anlatıyor: “Dünyada 
yenilenmiş elektronik ürün (refurbished) pazarı diye bir pazar 
oluşmuştu ama Türkiye’de henüz bu alanda bir oluşum yoktu. 
Biz de ülkemizin buna ihtiyacı olduğunu düşündük. Easycep’in 
ülkemize en büyük katkısı, ikinci el elektronik ürünleri güvenilir 
ve garantili bir şekilde ekonomiye tekrar kazandırması ve cari 
açığın azalmasına destek olmaktır. Ayrıca sürdürülebilirlik ve 

d ö n g ü s e l  e k o n o m i t e m a l ı 
yat ı r ımların ülkemizde olan 
öneminin giderek artacağını 
düşünüyoruz.”
 Giderek artan elektronik ürün 
fiyatlarının tüketicileri ikinci el 
pazarına yönelttiğine işaret eden 
Ö z d e m i r ,  “ İ k i n c i  e l  ü r ü n 
kullananların sayısı her geçen gün 
artıyor ve yenilenmiş bu ürünleri 
alabilecekleri güvenilir platformlar 
a r ı yo r la r .  EasyCep  o la rak 
yenilenmiş elektronik ürün satışımız 
ile tüketicilerin bu ihtiyacına cevap 
veriyoruz. Sattığımız tüm ürünler 

en az 12 ay garantili” diyor.
Türkiye’de yılda 20 milyon adet ikinci el 
telefon satılıyor
 Şu anda en büyük işlem hacminin cep telefonlarında 
olduğunu kaydeden Özdemir, Türkiye’de yıllık 20 milyon adet 
ikinci telefonun el değiştirdiğini, Pazar büyüklüğünün ise 
yaklaşık 6 milyar doları bulduğunu söylüyor. Dünyadaki 
yenilenmiş telefon pazar büyüklüğünün ise yaklaşık 50 milyar 
dolar civarında olduğuna işaret eden Özdemir, “Tüm dünyada 
yıllık 330 milyon adet yenilenmiş telefon satışı yapılıyor. 
Ülkemizde yenilenmiş telefon pazarı son iki yılda EasyCep’in 
de katkılarıyla önemli bir gelişme kaydetti. Ancak yolun daha 
çok başındayız. Ticaret Bakanlığı, Ağustos 2020’de 
yenilenmiş telefonların satışı ile ilgili bir regülasyon çalışması 
yaptı. Buna göre, Ticaret Bakanlığı’ndan yenileme merkezi 
lisansı alan şirketler yenilenmiş telefon satabilecek. Biz de 
EasyCep olarak gerekli başvurularımızı yaptık; bu alandaki ilk 
lisanslı şirket olmayı hedefliyoruz” şeklinde konuşuyor.
2022, uluslararası pazara açılma yılı olacak
 EasyCep’in dünyada kanıtlanmış ve başarılı olmuş iş 
modeli üzerine kurulduğunu kaydeden Özdemir, Bakanlığın 
regülasyonu ile pazarın önümüzdeki 10 yıl içinde hızla 
büyüyeceğinin öngörüldüğünü ifade etti. EasyCep olarak 
2020 yılından itibaren internet üzerinden yenilenmiş elektronik 
ürünler için pazaryeri hizmeti verdiklerini anlatan Özdemir, 
Easycep tarafından denetlenen ve sertifikalandırılan satıcıların 
da ürünlerini EasyCep üzerinden son kullanıcılara satabildiğini 
vurguluyor. Özdemir, “Cep telefonu ile başladığımız bu işte şu 
anda telefon, bilgisayar, tablet ve akıllı saatlerin hem alımını 
hem de satışını yapıyoruz. Önümüzdeki süreçte birçok 
elektronik eşyanın alımını ve yenileyerek satışını yapacağız. 
Aldığımız yatırım da bu yolda bize büyük güç verecek” diyor. 
 Hedeflerini, “Yenilenmiş elektronik ürün 
satışında Türkiye’nin en büyük Pazar yeri olmak” 
şeklinde açıklayan Özdemir, yakın zamanda farklı 
elektronik ürünlerin de yenileme ve satışını da EasyCep 
üzerinden yapacaklarını belirtiyor. Özdemir, 2022 
yılından itibarin www.easycep.com olarak yurtdışına 
açılmayı planladıklarını da ekliyor.
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METAL KOMİTESİNDEN DERNEĞİMİZE ZİYARET

 Kahramanmaraş Ticaret ve Sanayi 
Odası Metal Komitesi, Yönetim Kurulu 
Başkanımız Mikail UTLU’ya hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundu.

 26 Mart 2021 tarihinde yapılan 13. 
Olağan Genel Kurul Toplantısında göreve 
gelmiş olan yönetim kurulumuza;  Kadir 
GÜLKESEN, Sefa ÇİÇEKÇİ, Ali ÖNCÜLOKUR 
ve  Ha l i d  GÜMÜŞOLUK ’  t an  o l u şan 
Kahramanmaraş Ticaret ve Sanayi Odası 
Metal Komitesi,  başkanımız Mikail UTLU ve 
yönet im kurul üyelerine hayır l ı  olsun 
ziyaretinde bulundular. Şehrimizin ve İş 
dünyasının çeşitli sorunlarının görüşüldüğü 
ziyaret te söz alan Kadir GÜLKESEN; 
”Yönetiminde yıllarca görev yapmış olduğum 
ve bundan da büyük onur duyduğum KASİAD, 
şehrimizin en saygın ve örnek sivil toplum 
örgütlerinden biridir.  Böylesine önemli 

kuruluşun başkanlığına metal sektöründen bir 
arkadaşımızın  ilk defa gelmesi, ayrıca Halil 
KAÇMAZ’ın yönetim kurulunda görev alması, 
İsmail DİNÇER’in Genç KASİAD Kurulu 
Başkanlığına seçilmesi bizleri ziyadesi ile 
memnun etmiştir. Sizlerden Kahramanmaraş 
Sanayisine hizmet beklerken, sektör olarak 
daima yanınızda olacağımızın bilinmesini 
ister, hayırlı olsun dileklerimi sunarım.” dedi.    
Yönetim kurulu başkanımız Mikail UTLU ise,  
“Ziyaretten duyduğu memnuniyeti belirterek 
”Bize bu görevi layık gören bütün üyelerimize 
ayrı ayrı teşekkür ediyor, şu anda burada 
bulunan yönetim kurulu üyemiz Halil KAÇMAZ, 
Genç KASİAD kurulu Başkanımız İsmail 
DİNÇER ve bütün kurullarımızla her şeyin en 
güzeline layık Kahramanmaraş şehri ve 
Sanayisi için elimizden gelenin en iyisini 
yapmaya çalışacağız.” dedi.  
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Tebrikler
İstanbul Sanayi Odası’nın (İSO) sanayi sektörünün en değerli verilerini oluşturan “Türkiye’nin 500 
Büyük Sanayi Kuruluşu” araştırmasını açıkladı. 2020 yılı verilerine göre Adana’dan 10, 
Gaziantep’ten 29, Konya’dan 8, Hatay’dan 8, Kayseri’den 15, Denizli’den 10, Mersin’den 7 
kuruluş yer alırken, Kahramanmaraş’tan 10 kuruluş listede yer almayı başarmıştır. Aşağıda firma 
isimleri yer alan üyelerimizi, şehrimize ve ülke ekonomisine sunmuş oldukları katkı dolayısıyla 
tebrik ediyoruz.

Türkiye’nin 500 Büyük Sanayi Kuruluşu Arasında Yer Alan KASİAD Üyesi 
Firmalar:
Kipaş Mensucat İşletmeleri A.Ş.
Kahramanmaraş Kağıt San. ve Tic. A.Ş.
Şirikçioğlu Mensucat San. ve Tic. A.Ş.
İskur Tekstil Enerji Tic. ve San. A.Ş.
İskur Boya Tekstil Tic. ve San. A.Ş.
Erdem Tekstil San. ve Tic. A.Ş.

Tekstil

Boya
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 Çalışma ve İş Kurumu İl Müdürü Ali 
YÜCE, Sosyal Güvenlik Kurumu İl Müdürü 
Harun AKBALABAN ile Aile ve Sosyal 
Hizmetler İl Müdürü Mutlu KAYA, Yönetim 
Kurulu Başkanımız Mikail UTLU’ya hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundu.
 26 Mart 2021 tarihinde yapılan 13. 
Olağan Genel Kurul Toplantısında göreve 
seçilmiş olan yönetim kurulumuza; Çalışma ve 
İş Kurumu İl Müdürü Ali YÜCE, Sosyal Güvenlik 
Kurumu İl Müdürü Harun AKBALABAN ile Aile 
ve Sosyal Hizmetler İl Müdürü Mutlu KAYA ,  
Başkanımız Mikail UTLU ve yönetim kurul 
üyeler imize hayır l ı  o lsun ziyaret inde 
bulundular. Yönetim kurulu başkanımız Mikail 
UTLU; Ziyaretten duyduğu memnuniyeti 

belirterek kurum müdürlerine ayrı ayrı teşekkür 
etti.

KURUM MÜDÜRLERİNDEN DERNEĞİMİZE ZİYARET

 Aksigorta Genel Müdür Yardımcısı 
Fahri ALTINGÖZ Üyelerimizi Sigortacılıkta  
Gelinen En Son Gelişmeler Hakkında 
Bilgilendirdi

 Genç KASİAD kurulunun 18 Haziran 
2021 Cuma günü 16.00 - 17.00 saatleri 
arasında ZOOM üzerinden düzenlemiş 
o lduğu  “Tekno lo j i  ve  D i j i t a l l e şme, 
Sürdürülebilirlik ve Risk Mühendisliği, Yeni 
Dönemin Riskleri ve Çözümleri(Siber Risk ve 
Yönetici Sorumluluk Sigortası)” konulu etkinlik 
gerçekleştirildi. Yaklaşık 40 kişinin katıldığı 
programda, Aksigorta Genel Müdür 
Yardımcısı Fahri ALTINGÖZ yapmış olduğu 
bir saatlik sunumdan sonra katılımcıların 
s o r u l a r ı n ı  c e vap laya rak  p rog ram ı 
tamamlamıştır.

GENÇ KASİAD Kurulundan Yen� B�r Etk�nl�k
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 Türkiye Büyük Millet Meclisi İçişleri 
Komisyonu Başkanı ve Milletvekilimiz 
Celalettin Güvenç 26 Mart 2021 tarihinde 
göreve seçilen yönetim kurulumuza hayırlı 
olsun ziyaretinde bulundu.
 Ülkemizin, şehrimizin ve iş dünyasının 
çeşitli sorunlarının da görüşüldüğü ziyarette 
Celalettin GÜVENÇ; “Şehrimizin önde gelen 
sivil toplum örgütlerinden Kahramanmaraş 
Sanayici ve İşinsanları Derneği’ni ziyaret 
ederek yeni seçilen yönetim kurulu üyelerine ve 
Sn. Mikail UTLU’ya hayırlı olsun dileklerimi 
belirtmek üzere aranızda bulunuyorum. Sizler 
iş dünyası ile ilgili büyük başarılara imza 
atarken, biz siyasetçilerde sizlere yardımcı 
olmaya çalışıyoruz.” dedi. Şeref defterini de 
imzalayan GÜVENÇ “Kasiadımızın, yeni 
başkan ve yönetimini içtenlikle tebrik ediyor; 
hayırlı hizmetler temenni ediyorum. Tarım şehri 
olarak bilinen memleketimiz bugün bir sanayi 
kentidir. Gelecekte ise bu alanda çok daha 
büyük ve önemli işler çıkaracağımız açıktır. 
Ülkemiz sanayisininde buna ihtiyacı vardır. Bu 
anlamda iş adamı ve sanayicilerimize 
güvenimiz tamdır. Daha büyük iş leri 
başarmaları dileklerimle, yeni yönetime hayırlı 
olsun diyorum.” diye yazdı.
 Yönetim Kurulu Başkanımız Mikail UTLU 

ise; “Milletvekilimiz ve Türkiye Büyük Millet 
Meclisi İçişleri Komisyonu Başkanı Güvenç'e 
bu nazik ziyaretlerinden dolayı teşekkür etti.”
 Çok Samimi bir ortam içerisinde geçen 
ziyaret sırasında yönetim kurulu üyelerimiz; 
Merve ÇELEBİ, Sefa ÖNGEL, Halil KAÇMAZ, 
Genç KASİAD Kurulu Başkanı İsmail DİNÇER 
i l e  B a ş k a n  Y a r d ı m c ı s ı  Ç a ğ a t a y 
EMİRMAHMUTOĞLU ve Genel Sekreterimiz 
Ahmet GÖRGÜLÜ hazır bulundular.
Erdem Tekstil San. ve Tic. A.Ş.

CELALETTİN GÜVENÇ’TEN 
HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ
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 Kahramanmaraş Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu; Şahin BALCIOĞLU  başkanlığında, 
Başkan Yardımcısı Serdar ZABUN yönetim kurulu 
üyeleri Abdullah ŞİRİKÇİ, Adnan TOPRAK, Mehmet 
BEŞEN, Nazlı Ceylan BALDUK KURTUL, Erdal 
KANBUR, Fatih DİNÇER ve Genel Sekreter Yılmaz 
ÜLKER den oluşan  heyet 26 Mart 2021 tarihinde 
göreve seçilen yönetim kurulumuza hayırlı olsun 
ziyaretinde bulunarak haftalık mutat yönetim kurulu 
toplantısını da derneğimizde gerçekleştirdi. 
 Ülkemizin, şehrimizin ve iş dünyasının çeşitli 
sorunlarının da görüşüldüğü ziyarette Başkan 
BALCIOĞLU; “Ticaret ve Sanayi Odamız ile 
derneğimiz iki kardeş kuruluştur. Gerek üye profili 
itibari ile gerekse yönetim kurullarının oluşmasında 
hiçbir farkımız yoktur. Amacımız ülkemize, 
şehrimize ve Kahramanmaraşlılara hizmet etmektir. 
Her konuda bir ve beraberiz. Bu duygu ve 
düşünceler içerisinde göreve seçilmiş olan Mikail 
UTLU kardeşime ve yönetim kurulu üyelerine üstün 
başar ı lar  d i l iyor ,  her  zaman yanın ızda 
olduğumuzun bilinmesini istiyorum.” dedi. Daha 

sonra ziyaret anısına yönetim kurulu başkanımız 
Mikail UTLU’ya plaket takdim eden BALCIOĞLU 
şeref defterine ise; “Sayın Başkan ve değerli 
yönetim kurulu üyeleri yeni seçildiğiniz yönetim 
kurulu üyeliğinizde sektörlerimiz ve şehrimiz adına 
güzel ve başarılı işler yapacağınıza eminim. Bu 
yolda yolunuz açık ve başarılarınız daim olsun. 
Saygılarımla.” diye yazdı.
 Yönetim Kurulu Başkanımız Mikail UTLU ise; 
“Şahin BALCIOĞLU ile yönetim kurulu üyelerine  bu 
nazik ziyaretlerinden ve plaket takdiminden 
duyduğu memnuniyeti belirterek, kurul üyesi 
arkadaşlarımla birlikte verilen bu görevi en iyi 
şekilde yerine getirmenin gayreti içerisinde 
olacağız.” dedi.
 Çok Samimi bir ortam içerisinde geçen 
ziyaret s ı rasında yönet im kurulu başkan 
yardımcımız Hikmet GÜMÜŞER ile yönetim kurulu 
üyelerimiz; İsmail NOHUTLU, Sefa ÖNGEL, Merve 
ÇELEBİ, Halil KAÇMAZ, Genç KASİAD Kurulu 
Başkanı İsmail DİNÇER ve Genel Sekreterimiz 
Ahmet GÖRGÜLÜ hazır bulundular.

KMTSO’dan Yönet�m Kurulumuza Hayırlı Olsun Z�yaret�
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 Türkiye Büyük Millet Meclisi Kahramanmaraş 
Milletvekilimiz Sefer AYCAN 26 Mart 2021 tarihinde 
göreve seçilen yönetim kurulumuza hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundu.
 Ülkemizin, şehrimizin ve iş dünyasının çeşitli 
sorunlarının da görüşüldüğü ziyarette Sefer AYCAN; 
“Şehrimizin önde gelen sivil toplum örgütlerinden 
Kahramanmaraş Sanayici ve İşinsanları Derneği’ni 
ziyaret ederek yeni seçilen yönetim kurulu üyelerine ve Sn. 
Mikail UTLU’ya hayırlı olsun dileklerimi belirtmek üzere 
aranızda bulunuyorum. Sizler iş dünyası ile ilgili büyük 
başarılara imza atarken, biz siyasetçilerde sizlere 
yardımcı olmaya, sorunlarınızın çözümünde elimizden 
gelen her türlü desteği vermeye gayret ediyoruz. Sizler 
başta istihdam olmak üzere, yaptığınız ihracaat ile de 
şehrimize ve ülkemize çok büyük hizmetler veriyorsunuz.” 
dedi.
 Yönetim Kurulu Başkanımız Mikail UTLU ise; 
“Milletvekilimiz Aycan’a bu nazik ziyaretlerinden dolayı 
teşekkür etti.”
 Çok Samimi bir ortam içerisinde geçen ziyaret, 
yönetim kurulu üyemiz; Merve ÇELEBİ ile Genç KASİAD 
Kurulu Başkanı İsmail DİNÇER ve Genel Sekreterimiz 
Ahmet GÖRGÜLÜ hazır bulundular.

SEFER AYCAN KONUĞUMUZ OLDU

MEHMET UĞUR DİLİPAK’TAN HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ

 Türkiye Büyük Millet Meclisi Kahramanmaraş 
Milletvekilimiz Sefer AYCAN 26 Mart 2021 tarihinde 
göreve seçilen yönetim kurulumuza hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundu.
 Ülkemizin, şehrimizin ve iş dünyasının çeşitli 
sorunlarının da görüşüldüğü ziyarette Sefer AYCAN; 
“Şehrimizin önde gelen sivil toplum örgütlerinden 
Kahramanmaraş Sanayici ve İşinsanları Derneği’ni 
ziyaret ederek yeni seçilen yönetim kurulu üyelerine ve 
Sn. Mikail UTLU’ya hayırlı olsun dileklerimi belirtmek 
üzere aranızda bulunuyorum. Sizler iş dünyası ile ilgili 

büyük başarılara 
imza atarken, biz 
s i y a s e t ç i l e r d e 
s iz lere yardımcı 
o l m a y a , 
s o r u n l a r ı n ı z ı n 
ç ö z ü m ü n d e 
elimizden gelen her 
t ü r l ü  d e s t e ğ i 
ve rmeye  gay re t 
ediyoruz. Siz ler 
b a ş t a  i s t i h d a m 

olmak üzere, yaptığınız ihracaat ile de şehrimize ve 
ülkemize çok büyük hizmetler veriyorsunuz.” dedi.
 Yönetim Kurulu Başkanımız Mikail UTLU ise; 
“Milletvekilimiz Aycan’a bu nazik ziyaretlerinden 
dolayı teşekkür etti.”
 Çok Samimi bir ortam içerisinde geçen ziyaret, 
yönetim kurulu üyemiz; Merve ÇELEBİ ile Genç KASİAD 
Kurulu Başkanı İsmail DİNÇER ve Genel Sekreterimiz 
Ahmet GÖRGÜLÜ hazır bulundular.
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YEDİ KASİAD ÜYESİNİN KATKISI İLE 
KAHRAMANMARAŞ İSO İKİNCİ 500 DE 
TÜRKİYE YEDİNCİSİ OLDU

 Her yıl geleneksel olarak İstanbul Sanayi Odası tarafından açıklanan üretimden net satışların baz 
alındığı Türkiye'nin İkinci 500 Sanayi kuruluşu içinde şehrimizden 17 firma yer alarak bunlardan; 

Arıkan Mensucat San. ve Tic. A.Ş.

Matesa Tekstil San. ve Tic. A.Ş.

Gemciler Güven Metal San. ve Tic.A.Ş.

Arsan Dokuma Boya San. ve Tic. A.Ş.

Yaşar Dondurma ve Gıda Maddeleri A.Ş.

İskur Denim İşletmeleri San. ve Tic. A.Ş.

Karacasu Tekstil Tic. ve San. A.Ş.

firmaları derneğimiz üyesidir. Listeye girmeye hak kazanan tüm üyelerimizi ve diğer firmaları tebrik ediyoruz. 
Bu sayı ile Kahramanmaraş Türkiye genelinde 7. İl olma başarısını göstermiştir.

Kahramanmaraş Ticaret ve Sanayi Odası
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 K a h r a m a n m a r a ş  S a n a y i c i  v e 
İşinsanları Derneği'nin (KASİAD) 2021 yılı 
Ocak ayında başlattığı “KASİAD HATIRA 
ORMANI” projesi için 119.000 TL 
orman bölge Müdürlüğü'ne 
aktarıldı.
 “Bu yıl Ocak ayı içerisinde, iklim değişikliğinin 
etkilerini bir nebze olsun azaltabilmek adına 
derneğimiz tarafından başlattığımız “KASİAD 
HATIRA ORMANI” projes i  dâhi l inde 
üyelerimizden 119,000 TL Orman Bölge 
Müdürlüğü'nün hesabına aktarıldı. 
“ O r m a n l a r ı m ı z  E n  Ö n e m l i  M i l l i 
Sermayemizdir”
Ormanların en önemli milli sermaye olduğunu 
ifade eden KASİAD Yönetim Kurulu Başkanı 

Mikail UTLU son dönemdeki orman yangınları 
ve bağış kampanyasıyla ilgili olarak yaptığı 
açıklamada; “ Ormanlar gelecek nesillerin en 
az bizler kadar kaliteli bir yaşama sahip 
olabilmeleri için son derece kritik önem arz 
etmekte ve belki de en önemli milli sermayemiz 
olma görevini üstlenmektedir.
Yanan ağaçları geri getirmek mümkün olmasa 
da, bu şekilde en azından yaraları sarmak 
adına üzerimize düşeni yapmak istiyoruz. 
Topraklarımızı eskisinden daha yeşil ve daha 
güçlü yapmak için canla başla çalışacağız. İş 
insanlarımızın da KASİAD Hatıra Ormanına 
vereceği fidan desteği bizleri mutlu edecektir.” 
dedi.

KASİAD HATIRA ORMANI PROJESİ

“KASİAD Hatıra Ormanı” 
Projesi
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M�lletvek�l�m�z Mehmet C�hat SEZAL B�z�mleyd�

 T ü r k i y e  B ü y ü k  M i l l e t  M e c l i s i 
Kahramanmaraş Milletvekilimiz Mehmet Cihat 
SEZAL 26 Mart 2021 tarihinde göreve seçilen 
yönetim kurulumuza hayırlı olsun ziyaretinde 
bulundu.
 Ülkemizin, şehrimizin ve iş dünyasının 
çeşitli sorunlarının görüşüldüğü ziyarette 
SEZAL; “2007 yılı Eylül ayında üyesi olduğum 
derneğimizde; 2013 - 2015 yılları yönetim 
kurulu üyeliği, 2015 - 2019 yıllarında ise 
başkan yardımcılığı görevini onurla ifa ettiğim, 
halen faal üyesi olduğum kentimizin önde 
g e l e n  s i v i l  t o p l u m  ö r g ü t l e r i n d e n 
Kahramanmaraş Sanayici ve İşinsanları 
Derneği’ni ziyaret ederek yeni seçilen yönetim 
kurulu üyesi arkadaşlarıma ve Sn. Mikail 

UTLU’ya hayırlı olsun dileklerimi belirtmek ve 
her türlü sorunlarının çözümüne katkıda 
bulunmak için aranızda bulunuyorum.” dedi.
 Yönetim Kurulu Başkanımız Mikail UTLU 
ise; “Sayın SEZAL’a bu nazik ziyaretlerinden 
dolayı teşekkür ederek, aramızdan birini 
Milletvekili olarak konuk etmek bizleri son 
derece memnun etmiştir.” dedi.
 Çok samimi bir ortam içerisinde geçen 
ziyaret sırasında, Yönetim kurulu Başkan 
Yardımcımız Burak Orhan ARİFİOĞLU, 
Yönetim kurulu üyelerimiz; İsmail NOHUTLU, 
Sefa ÖNGEL, İsmail KURTUL, Medine TANIŞ, 
Merve ÇELEBİ, Halil KAÇMAZ ile Genel 
Sekre ter imiz Ahmet GÖRGÜLÜ hazır 
bulundular.
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Tebrikler Kipaş
Tebrikler İsfa Metal
Tebrikler İskur Mensucat
Tebrikler İskur İplik
Tebrikler Gemciler Güven Metal
Tebrikler Şirikçioğlu Pazarlama
 
Her yıl Türkiye İhracatçılar Meclisi(TİM) 
tarafından açıklanan ihracatta ülkemizin en 
büyükleri listesine ilimizden dokuz firma 
girme başarısı göstermiştir.

 Derneğimiz üyesi olan; Kipaş 
Pazarlama ve Tic. A.Ş., İsfa Metal Tekstil 
San. ve Tic. A.Ş., İskur Mensucat San. ve 
Tic. A.Ş., İskur İplik Kumaş Mensucat Tic. 
San. A.Ş. , Gemciler Güven Metal San. Tic. 
A.Ş.’yi , Şirikçioğlu Pazarlama ’yı ve listeye 
girme başarısı gösteren diğer firmaları 
kutluyor, ihracattaki başarılarının artarak 
devam etmesini diliyoruz.

TEBRİKLER K�paş, İsfa, İskur, Gemc�ler, Ş�r�kç�oğlu
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 İlim Yayma Cemiyeti Kahramanmaraş 
Şubesi, Yönetim Kurulumuza hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundu.
 26 Mart 2021 tarihinde yapılan 13. 
Olağan Genel Kurul Toplantısında göreve 
gelmiş olan yönetim kurulumuza; İlim Yayma 
Cemiyeti Kahramanmaraş Şubesi Başkanı 
Ömer Süha USLU, Başkan Yrd. Ahmet Cemil 
CEYHAN, Yönetim Kurulu Üyeleri Arif YÜCEL, 
Hasan BALBABA ve Orhan EROL’dan oluşan 
heyet, başkanımız Sayın Mikail UTLU ve 
yönetim kurulumuza hayırlı olsun ziyaretinde 
bulundular. Ülkemizin, şehrimizin ve iş 
dünyasının çeşitli sorunlarının da görüşüldüğü 
z i y a r e t t e  İ l i m  Y a y m a  C e m i y e t i 
Kahramanmaraş Şubesi Başkanı Sayın USLU 
cemiyet hakkında çeşitli bilgiler verdikten 
sonra Kahramanmaraş’ta gerçekleştirilen 

faaliyetler hakkında açıklamalarda bulunarak 
yeni yönetime hayırlı olsun dileklerini belirtti. 
Yönetim kurulu başkanımız Sayın UTLU ise, İlim 
Yayma Cemiyeti Kahramanmaraş Şubesi 
tarafından gerçekleştirilen nazik ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti; “KASİAD olarak 
güzide şehrimiz Kahramanmaraş’ın layık 
olduğu yere gelmesi için ne gerekiyorsa 
yapmaya  ça l ı ş a cağ ı z .  İ l im  Yayma 
Cemiyeti’nin şehrimiz ve ülkemiz sathında 
gerçekleştirdiği faaliyetlerinden dolayı da 
oldukça memnunuz.” ifadeleriyle dile 
getirmiştir.
 Çok sıcak bir atmosferde gerçekleşen 
ziyaret sırasında başkan yardımcımız Hikmet 
GÜMÜŞER, yönetim kurulu üyemiz Sefa 
ÖNGEL ve genel sekreterimiz Ahmet 
GÖRGÜLÜ de hazır bulundular.

İYC KAHRAMANMARAŞ ŞUBESİ, 
YÖNETİM KURULUMUZA HAYIRLI OLSUN 
ZİYARETİNDE BULUNDU



SOSYAL MEDYADA 
BİZİ TAKİP EDİYOR MUSUNUZ?
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